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Nekaj je gotovo. Letošnje volitve so 

odločilne. Njihov izid bo brez dvoma 

določil prihodnost Slovenije in njen 

gospodarski pa tudi družbeni razvoj 

za več desetletij. 

Te odločilnosti se nedvomno zaveda

jo vse stranke in vsi politiki. 

Vprašanje pa je, koliko se tega 

zavedamo mi - običajni volilci. 

Vsi bomo sodelovali pri volilnem 

izidu. Tudi tisti, ki morda ne name

ravajo na volišče. Zmotno je prepri

čanje, da s tem, ko se volitev ne 

udeležimo, izražamo protest, nezado

voljstvo in nezaupanje. Preprost 

razmislek nam pove, da z neudeležbo 

na volitvah ne naredimo nič druge

ga, kot pomagamo k zmagi tistim, ki 

so obvladovali slovenski prostor v 

preteklosti in ga več ali manj tudi 

sedaj. Iz izkušenj se ve, da so 

volilci, ki bodo volili stranke, ki so 

naslednice prejšnjega sistema, bolj 

disciplinirani in se redno udeležujejo 

volitev. Z neudeležbo na volitvah, 

užaljenostjo in kritiziranjem vsepov-

prek bomo morda dosegli ravno 

nasprotno, kar bi hoteli. 

Zdaj je čas za pozitivno razmišljanje. 

Če smo za zmerne spremembe na 

bolje, če smo v vsesplošnem nezau

panju do politikov pripravljeni v 

njihovih besedah zaznati vsaj drobec 

dobrih namenov, se bomo letošnjih 

državnozborskih volitev zanesljivo 

udeležil i . 

Prva 
jesenska seja 
OS Dobrepolje 
Če ne bo prišlo do nepredvidenih za
pletov, bodo občine Dobrepolje, Gro

suplje in Ivančna Gorica med prvimi v 
Sloveniji, ki se bodo uspele dogovoriti 

glede delitvene bilance. 

To smo lahko slišali na seji 
občinskega svela, ki je bila 9. 
oktobra. Medobčinska komi
sija, v kateri so tudi vsi trije 
Župani, je imela doslej o de
litveni bilanci že 13 sej, na 
katerih so prišli do precejš
njih soglasij. Zedinili so se, 
da se skupno premoženje 
oceni po knjižnih vrednostih 
in razdeli med občine na os
novi števila prebivalstva. 

Skupno premoženje je oce
njeno na nekaj čez 6 mili
jard SIT. Premoženje se de
li po lokaciji, kjer to je, raz
liko pa bo dobrepoljski ob
čini v denarju izplačala ob
čina Grosuplje v sedmih 
obrokih z revalorizacijo. 
Delitvena bilanca z občino 
Kočevje pa je še vedno na 
samem začetku. 

nadaljevanje na str. 14 
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STRANKE IN NJIHOVI KANDIDATI 
AKTUALNO IZ OBČINE 
POGOVOR Z JANEZOM PAVLINOM 
MESEC POŽARNE VARNOSTI 
INFORMACIJE O STANJU V ISKRI 
MOŠKI PEVSKI ZBOR RAFKO FABIANI 
ŠPORT 
INFORMACIJE, OGLASI 

Naslednja številka Našega kraja izide v začetku 
decembra, prispevke sprejemamo do 20. novembra 



Volitve 
poslancev v 
Državni zbor 
Republike 
Slovenije 
Predsednik Republike Sloveni
je je razpisal splošne volitve 
poslancev v Državni zbor 
(Uradni list RS, š t . 50/96). Voli
tve bodo 10. novembra 1996 in 
se opravijo v 10 volilnih eno
tah, ki jih določa Zakon o dolo
čitvi volilnih enot za volitve 
poslancev v Državni zbor 
(Uradni list RS, š t . 46/92). Vo
lilne enote so sestavljene iz 
volilnih okrajev. 

Prebivalci z območja občin Grosuplje, Ivančna 
Gorica (razen KS Sobrače) in Dobrcpoljc (razen 
KS Struge) volimo v 4. volilni enoti 3. volilni 
okraj, ki obsega območje Upravne enote Grosup
lje ali bivše občine Grosuplje. Velja torej razde
litev po stanju pred uveljavitvijo nove lokalne 
samouprave, ne glede na spremembo meja ob
čin. 

4. volilna enota, v katero spada tudi volilni 
okraj Grosuplje, obsega območje bivših občin 
Domžale, Grosuplje, Kočevje, Litija, Ljubljana 
- Bežigrad, Moste - Polje in Ribnica. Sedež 4. 
volilne enote je Ljubljana - Bežigrad. S teh ob
močij se bodo sestavljale skupne kandidatne l i
ste. 

Občani občin Grosuplje, Ivančna Gorica (razen 
KS Sobrače) in Dobrcpoljc (razen KS Struge) 
imamo sedež. Okrajne volilne komisije v Grosup
ljem, Kolodvorska 2. 

Republika Slovenija 
OKRAJNA VOLILNA KOMISIJA 

3. volilnega okraja 4. volilne enote 

v volilni 

svoji 

Občani z območja Strug spadajo 
okraj I, to je območje občine Kočevje, ki ima 
svojo kandidatno listo. 

Sklep o določitvi 
volišč za volitve 

poslancev v Državni 
zbor Republike 

Slovenije 

V 4. VOLILNI ENOTI - 3. VOLILNI OKRAJ GROSUPLJE 
ZA OBMOČJE OBČINE 00BREP0LJE (RAZEN STRUG) 

345VIDLM I Stara šolaVidcm 

346 VIDEM II Stara ŠolaVidcm 

347 Z D E N S K A VAS Gasilski dom 

348 HOČEVJE Gasilski dom 

349ZAGORICA Gasilski dom 

350 PREDSTRUGE Iskra Predsti ugc 

351 KOMPOLJE Gasilski dom 

352 PONIKVE I Osnovna šola 

Videni, Podgorica 

Mala vas, Podpeč, 
Bruhanja vas, Podgora 
Zdenska vas 

Hočevje 

Zagorica 

Predstrugc, Vodice, Cesla 

Kompolje 

Ponikve (razen h.št. 75B-84) 

353 PONIKVE II Delovno varstveni Ponikve - h. št. od 75B - K4 
zavod Ponikve , S'-^l^ 

V 4. VOLILNI ENOTI-1. VOLILNI OKRAJ 
OBMOČJE OBČINE DOBREPOLJE (področje Strug) 

STRUGE 
120. Na 120. volišču, ki bo v vasi P O L O M št. 13, glasujejo tisti, ki sta
nujejo v vaseh: Polom, Seč in Vrbovec. 

121. Na 121, volišču, ki bo v vasi PRI C E R K V I - osnovna šola, glasu
jejo tisti, ki .stanujejo v vaseh: Čete/, pri Strugah, Kolenča vas, Lipa, 
Paka, Podtabor, Potiskavcc, Pri Cerkvi, Rapljcvo, Tisovec in Tržič. 
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J A N E Z J A N Š A , 

kandidat SDS v 
volilnem okraju 
Grosuplje 

JANEZ JANŠA je kandidat Socialdemo
kratske stranke v vašem volilnem okraju, 
v Dobrepoljski dolini. Posebej ga ni treba 
predstavljati, saj vse od rojstva leta 1958 
živi in dela med nami. Osnovno šolo je 
obiskoval v Žalni in v Grosupljem, gim
nazijo pa v Stični. Leta 1988 je bil med 
nosilci slovenske pomladi, leta 1991 je 
kot obrambni minister skupaj s svojimi so
delavci pripravil in vodil uspešno obram
bo Slovenije. Spominjamo se ga, kako je 
natančno pred petimi leti v koprskem pri
stanišču spremljal odhod zadnjega voja
ka JLA iz Slovenije. Takrat smo Slovenci 
postali res svobodni. Danes je predsednik 
Socialdemokratske stranke Slovenije, ven
dar ne prejema plače iz proračuna, am
pak zanjo dela v majhnem računalniškem 
podjetju. 

Njegovega imena ne boste našli na vr
hu nacionalne liste, ki bo omogočila pr
vakom drugih strank, da bodo avtomatič
no postali poslanci, četudi ne bi dobili 
nobenega glasu od volilk in volilcev. So
cialdemokratska stranka Slovenije nacio
nalne liste sploh nima. Janez Janša je sam 

odklonil, da bi bil tako kot Drnov
šek, Peterle ali Podobnik -priviligiran 
nasproti drugim kandidatom njego
ve stranke. Izvolitev Janeza Janše je 
tako odvisna samo od vaših glasov. 

Socialdemokratska stranka Slove
nije se je pod vodstvom Janeza Jan
še dosledno borila proti privilegijem, 
za popravo krivic, za vrnitev ukra
denega premoženja in proti divjemu 
lastninjenju. Ostro je nastopila proti avto
matičnemu podeljevanju državljanstev pre
bivalcem nekdanjih jugoslovanskih republik 
in proti diskriminaciji Slovencev po svetu, 
od katerih mnogi še vedno zaman čakajo 
slovenski potni list. Janez Janša se je do
sledno zavzemal za predvolilni sporazum 
in skupen nastop strank slovenske pomla
di. 

V novem parlamentu in v vladi potrebu
jemo ljudi, ki natančno vedo, kaj hočejo 
in ki so že doslej dokazali, da držijo be
sedo. Ljudi, ki bodo sposobni zagovarjati 
interese naših krajev in vseh nas tudi na 
državnem nivoju. Ljudi, ki znajo in si upa
jo. Samo tako bo hitrejši razvoj stalen 

gost v naših krajih, občinam pa bo ostalo 
več denarja za reševanje vsakdanjih po
treb ljudi. Samo s takimi ljudmi bomo us
peli zagotoviti nova delovna mesta, svež 
denar za naše gospodarstvo in reforme, 
s katerimi bomo ukinili privilegije in odpr
li mladim možnosti za pridobitev stano
vanj, novih in višjih štipendij, upokojen
cem z nizkimi pokojninami pa zagotovili 
vsak mesec pošteno pokojnino. Samo z 
ljudmi, ki so že doslej dokazali, da se 
znajo trdo pogajati za naše skupne inte
rese in ki so sposobni gledati na našo 
skupno korist, zaščititi slovenskega kmeta, 
slovensko kulturo in slovensko zemljo, lah
ko mirno zremo prihodnosti v oči. 

Čas je za spremembe 
S D S " " " " " " " < — s " "" 
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BOGOMIR ŠPILETIČ, 
kandidat SDS v volilnem 
okraju Kočevje 

Domovina, kdo 
bo tebe ljubil? 
Na svoji dosedanji življenjski poti sem si 
vedno prizadeval biti Človek, tako do se
be kot tudi do Sočloveka. Tega načela 
sem se držal do sedaj in se ga bom tudi 
v prihodnje. Zal pa nemoralna dejanja, 
nepoštenost in nehumanost v sedanjem 
času postajajo celo vrlina. To pa je mo
goče preseči le, če je storilec za storjena 
nezakonita dejanja kaznovan in deležen 
moralne obsodbe. 

Rodil sem se kmečkim staršem leta 1961, 
že od rane mladosti naprej pa pomagal 
pri kmečkih opravilih vse do dokončanja 
študija na Ekonomski fakulteti v Ljubljani 
leta 1986. V letih 1991, 1992 sem na 
Ekonomski fakulteti v Ljubljani opravil po
diplomski specialistični študij iz revizije in 
bil tudi med prvimi revizorji, ki jim je bil 
v skladu z zakonom o revidiranju v letu 
1993 podeljen naziv pooblaščenega revi
zorja. 

Po opravljenem študiju sem se vrnil v 
Kočevje in se zaposlil kot inšpektor v po
družnici takratne SDK v Kočevju. Svoje 
praktično znanje sem izpopolnjeval v proi
zvodnem podjetju in finančni organizaci
ji, konec leta 1990 pa sem se ponovno 
zaposlil v SDK. Že na takratnem delov
nem mestu svetovalca generalnega direk
torja SDK sem vodil najzahtevnejše nalo
ge nadzora. Od 1.6.1993, ko sem po
stal pomočnik generalne direktorice za 
nadzor, sem bil neposredno odgovoren 
za vodenje nadzorne funkcije SDK oziro
ma kasneje Agencije Republike Slovenije 
za plačilni promet, nadziranje in informi

ranje - davčni nadzor, nadzor javne po
rabe, revidiranje lastninskega preobliko
vanja. 

Predvsem pri vodenju revidiranja last
ninskega preoblikovanja podjetij pa sem 
spoznal, da vrednote, morala in pošte
nost v Sloveniji v tem tranzicijskem ob
dobju ne pomenijo nič. Se več, žal še 
vedno tisti, ki si nezakonito prisvoji celo 
tovarno, "velja za uspešnega manager-
ja", ki se mu ni treba bati sodnega pre
gona. Delavci te tovarne pa ostanejo ope
harjeni, pravico pa kot "hlapci Jerneji" 
lahko iščejo le na sodiščih. To pa pomeni 
nekajletno pravdanje, v tem času pa so 
brez vsakega vira za preživljanje. Tako 
bo ozka skupina ljudi imela v posesti ve
čino kapitala, vsi ostali pa bodo lahko le 
njihovi mezdni delavci. 

Žal gornje ugotovitve temeljijo na ugo
tovitvah revidiranja lastninskega preobli
kovanja podjetij, ki ga je do srede letoš
njega leta opravljala Agencija za plačilni 
promet. Ta je v zadnjih treh letih opravila 
revidiranje v preko tisoč podjetjih ter ugo
tovila oškodovanje družbenega kapitala v 
znesku 1,4 milijarde nemških mark. Ali 
drugače, ena petina zasebnega kapitala 
v revidiranih podjetjih je bila pridobljena 
nezakonito. 

Žal pa Agencija ni imela zadostnih poob
lastil, da bi lahko preverila, koliko Slo
venskega kapitala se je nabralo na za
sebnih računih v tujini (na Cipru, v Švici 
idr.). Ugotovili pa smo, da ima 149 revi
diranih podjetij kar 481 kapitalskih na

ložb v tujini. Koliko Slovenskega denarja 
leži na njihovih računih ? 

Na podlagi ugotovitev revidiranja last
ninskega preoblikovanja podjetij je Agen
cija v treh letih vložila 1 83 ovadb, v ka
terih je zajetih 447 sumov kaznivih de
janj in se nanašajo na 309 fizičnih oseb. 
Poleg tega je vložila še 320 prijav za 
gospodarske prestopke in 25 predlogov 
za uvedbo postopka o prekršku. Zaskrb
ljujoče pa je, da večina od teh ovadb 
oziroma zadev še ni zaključena. Načelo, 
"da je vsak nedolžen dokler se mu krivda 
sodno ne dokaže" pa omogoča posamez
nikom, da dejanja v škodo družbenega 
kapitala tečejo še naprej. Do kdaj še ? Ali 
ni že skrajni čas za spremembe ? 

Spremembe pa bodo potrebne tudi na 
drugih področjih. Močne trende centrali
zacije v Sloveniji je treba nemudoma zau
staviti ter zagotoviti skladen regionalen 
razvoj Slovenije. Na demografsko ogro
ženih področjih bo potrebno zagotoviti no
va delovna mesta, zagotoviti subvencije 
kmetijam na tem področju in izgraditi pri
merno cestno in drugo infrastrukturo. Sa
mo tako bodo mlade generacije ostajale 
doma, ohranjale se bodo navade in obi
čaji posameznih področij - ohranili bomo 
Slovensko kulturno krajino. 

K tem spremembam nas zavezujejo tudi 
besede Ivana Cankarja, ki jih je namenil 
vsem nam: "MATI - DOMOVINA - BOG". 
In mi ? 

Bogomir Spiletič 



Č a s j e z a s p r e m e m b e - č a s j e z a 

s l o v e n s k o p o m l a d 

V 3. volilnem okraju, kamor spada tudi občina Dobrepolje, kandidira na listi SDS sam predsednik stran
ke - Janez Janša. 22. oktobra je bil med svojimi volilci v dobrepoljski občini. Nekoliko z zamudo se mu 
je ob koncu srečanja pridružil minister v prvi demokratični vladi Vzhodne Nemčije g. Markus Meckel. 

Udeleženci srečanja v Jakličevem domu: "Na martinovo nedeljo 
je čas in priložnost za spremembe." 

Nekaj misli in izvlečkov, ki smo jih slišali na srečanju z Janezom 
Janšo v Jakličevem domu, ki se je končalo s prijetnim klepetom 
ob pokušini Blatnikovih krofov: 

Zakaj so potrebne spremembe? 
• Na tisoče primerov čaka na obravnavo pred rednimi in 

delovnimi sodišči. Sodstvo ne deluje, kot bi moralo. 
• Samo za prvi dve leti lastninjenja je bilo ugotovljenega za 

1.400.000 DEM oškodovanega družbenega premoženja. 
• Štiri leta smo poslušali, da ni nihče kriv, dokler mu krivda 

ni pravnomočno dokazana, medtem pa sta se širila in 
razraščala družbeni in gospodarski kriminal. Vsak, ki je 
povzdignil glas proti kriminalu belih ovratnikov, so ga 
napadali. 

• Posledica liberalne zakonodaje je, da danes pri belem 
dnevu med seboj obračunavajo prave mafijske tolpe, in to 
pri belem dnevu. 

• Danes se poskuša ustvarjati nekokšno čudno ozračje. Ko je 
bila n.pr. v Mariboru ob eksploziji hudo ranjena žena 
sodnika Rebernika, so se med ljudmi na njegov 
račun slišale celo take pripombe, češ prav mu je, kaj 
pa se je mešal zraven. Po vsem tem se lahko vprašamo, 
zakaj vendar imamo sodstvo? 

• Vlada se je lotila najobsežnejše reforme šolskega sistema 
brez nacionalnega programa. Namesto, da bi v šole vrnili 
vrednote, se poskuša iz njih izriniti vzgojo. 

• Danes je brezposelnih več, kot jih je bilo leta 1 992, čeprav 
so nekateri obljubljali ob prejšnjih volitvah 100.000 novih 
delovnih mest. Nekaj več je zaposlenih le v državni upravi. 

• Zgodba o uspehu se je razblinila. Nekaj makroekonomskih 
kazalcev res kaže nekoliko boli vzpodbudno podobo, 
vendar bi zasluge težko pripisali delovanju vlade. Trdni tolar 
je n.pr. zasluga Banke Slovenije. 

Zakaj je SDS predlagala večinski sistem? 
Zaradi večje regionalne zastopanosti. Zato, da bi dobil ob-

Janez Janša: "Res je, potrebno pa je dobiti 600.000 glasov 
strank slovenske pomladi. In prepričati 10 in več odstotkov 
ljudi, ki pravijo, da ne bodo šli na volitve, da se volitev udeležijo." 

last tisti, ki bi dobil večino glasov volilcev. Da bi se volilo ljudi, 
ne stranke. Pa tudi zato, da bi prišlo do združitve pomladnih 
strank. SDS si je za združitev zelo prizadevala, v zadnjem času 
pa je bilo vse usmerjeno v to, da bi podpisali sporazum s 
pomladnimi strankami o sestavi skupne vlade po volitvah. Kljub 
nekajkratnim neuspelim poskusom je SDS še zmeraj pripravljena 
za podpis. Kajti vprašanje je, če je ustno zagotovilo SKD dovolj 
prepričljivo za volilce. 

Kakšno je stališče oz. program stranke glede 
gospodarstva? 
Podpreti tiste, ki so v pogojih tržnega gospodarstva zmožni pre
živeti. Skoda pa je denar metati v tim. črne luknje. Polno je 
primerov, ki kažejo na to, da se to sedaj dela. Oprli se bomo 
na tisti del slovenskega gospodarstva, ki raste iz zdravih kore
nin, obrtništva, drobnega in srednjega podjetništva. 
Kaj čaka novo vlado, če jo bo sestavljala SDS? 
• Temeljita reforma gospodarske in socialne politike. 
• Zmanjšanje javne porabe. 
• Pokojninska reforma. V naši državi je razmerje med 

najnižjo in najvišjo pokojnino v razmerju l : l 2 v 
nekaterih drugih državah je razmerje 1:3. 

• Odprava privilegijev. 
Skratka, potrebne so spremembe, pravijo pri SDS. 

Pri SDS smo prepričani, da je prišel čas za socialdemokra
te in z njimi tudi čas za spremembe na bolje. Socialdemo
kratska stranka je vredna vašega zaupanja. Ker ima dober 

Erogram in sposobne ljudi, ki si upajo, znajo in vedo, kaj 
očejo. Imajo jasno vizijo, odlikuje jih načelnost in odloč

nost. To je stranka, ki ima JANEZA JANŠO, ki si je s 
svojimi dejanji pri osamosvojitvi Slovenije že zagotovil vid
no mesto v novejši slovenski zgodovini. Zato dajmo svoje 
glasove kandidatom iz stranke SDS, ki so se ZE dokazali 
s svojimi sposobnostmi in znanjem! 

K N J I Ž N I C A G 
Adamič 

I P L J l 



SLOVENSKI KRŠČANSKI DEMOKRATI 

STOJIMO ZA SVOJIMI DEJANJI 

Za odločno politiko 

• Pri oblikovanju vlade bomo dali 
prednost koaliciji novih demokratičnih 
strank! 
• Ostali bomo zmerni, široki in odprti, 
vendar jasni, pokončni in odločni! 

Za varno deželo 

• Odločni in trdi proti kriminalu in 
nasilju. 
• Nadaljevali z nacionalnim programom 
varnosti na cestah. 
• Več prostora vzgoji! 
• Preventiva zlorabe drog. 
• Učinkovit pravosodni sistem in 
prijazna državna uprava. 
• Poprava krivic. 

Za pošten gospodarski 
red 

• Podjetjem poštene in dobre gospodarje, 
odgovorne lastnike in jasna pravila! 
• Ohraniti delovna mesta /. 
razbremenitvijo gospodarstva in cenejšo 
državo. 
• Z nižjimi obrestmi spodbuditi 
investicije! 
• Pomoč kmetom ob vstopu v Evropsko 
zvezo! 

Za srečno družino 

• Možnost podaljšanja porodniške! 
•Otroški dodatek za vse otroke! 
• Vsem družinam primerno stanovanje. 
• Več bomo vlagali v mlade! 
• Slovenijo bomo v Evropsko zvezo 
povedli na najman boleč način. 
• Zavarovali zemljo in jezik. 
• Velikodušni do Slovencev po svetu! 

Za moj kraj 

• Podprli bomo voljo po novih občinah, 
kjer bodo ljudje tako želeli. 
• Slovenija mora živeti z vsemi svojimi 
pokrajinami in kraji! 
• Razširitev vzgojno-varstvenega in 
šolskega prostora. 
• Vsem občanom zdravo pitno vodo. 
• Dokončanje posodabljanja cest in 
telekomunikacij. 
• Omogočanje zaposlovanja mladim. 
• Urejeno bivalno okolje. 
• Varovanje kulturne dediščine. 
• Ohranjanje podeželja. 

U 

• ... ne bi imele nove politične sile nobenega vpliva na dogajanje 
v vladi. 
• ... Slovenija letos ne bi postala pridružena članica Evropske 
zveze. 
• ... ne bi bilo novih občin. 
• ... ne bi potrojili podpore družinam. 
• ... ne bi dosegli, daje odšla iz vlade Združena lista. 
• ... ne bi preprečili številnih škodljivih odločitev na področju 
lastninjenja. 
• ... ne bi bilo radia Ognjišče in TV3. 
• ... ne bi tako uspešno potekal program izgradnje avtocest. 
• ... ne bi bilo nove kmetijske strategije. 
• ... ne bi bilo cerkve v Kočevski Reki, zgrajene iz proračunskih 
sredstev. 

• ... dobiva otroški dodatek skoraj 270.000 otrok več. 
• ... se je število smrti na cestah zmanjšalo za 18%, kar je 
najboljši rezultat v zadnjih 30 letih. 
• ... so sc v letu 1996 v primerjavi s prejšnjim letom subvencije 
kmetom povečale za 17% in je Slovenija bila edina država v 
Srednji in Vzhodni Evropi, ki je povečala kmetijsko pridelavo. 
• ... smo samo v letu 1995 zgradili 34 km, v letošnjem letu pa 66 
km novih cest. 
• je Slovenija z Italijo in Avstrijo podpisala sporazum, po 
katerem lahko mejo prestopamo le z osebno izkaznico. 
• ... je Slovence i/. Argentine postal podpredsednik druge 
največje slovenske stranke 



KDO JE NAŠ KANDIDAT? 

A L O J Z J A M N I K d i p i oe«. 

• Z ženo Renato si ustvarjata družino na Mali 
Ilovi Gori. Življenje jima razveseljujejo trije 
sinovi: Urban, Martin in Jan. 
• Izvoljen za poslanca na pivih svobodnih 
volitvah lela 1990 v takratni Irodomni 
parlament. 
• Gospodarsko - finančni strokovnjak, ki je 
najožje sodeloval pri pripravi in izvedbi 
osamosvojitve Slovenije predvsem na področju 
gospodarskega in denarnega osamosvajanja. 
• V mandatu prvega izvoljenega parlamenta je 
bil član parlamentarnega odbora za kreditno -
monetarni sistem in politiko, ki je posebej 
skrbel za formiranje nove slovenske valute -
tolarja (letos praznujemo peto obletnico 
njegove uvedbe in prvo leto konvertibilnosti). 
• Od večjih pomembnih funkcij in služb, ki jih 
opravlja v bančnem in gospodarskem sistemu, 
omenimo samo nekatere: 
- direktor Agencije RS za sanacijo bank in 
hranilnic: 
- član občinskega sveta in predsednik komisije 
za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja: 
- predsednik nadzornega sveta Slovenskih 
železnic. 
• In nekaj pomembnih funkcij, ki so povezane 
/. drugimi pomembnimi gibanji in dogodki: 
- član nadzornega odbora Slovenske Karilas; 
- član cerkvenega zbora za pripravo nedavnega 
obiska papeža Janeza Pavla II: v Sloveniji. 

Spoštovani občani občin 
Dobrepolje, Grosuplje in 
Ivančna Gorica, drage 
državl janke in 
državl jani! 

Namenoma sem /.a svoje volilno 
geslo i/bral začetek iz slovenske 
pesmi domovini: HODI ZDRAVA, 
DOMOVINA, ker je domovina 
nekaj najlepšega, 
na jodličnejšcga, kar je nam dano 
tukaj v Sloveniji. 
Skupaj z vami želim to domovino 
sooblikovati in soustvarjati na 
temelju spoštovanja drugačnosti 
in udejanjanja tistega, kar je 
slovenstvo obdržalo do današnjih 
dni in ga bo šc naprej -
KRŠČANSKI-OMIKE. 
Slovenski krščanski demokrati se 
zavedamo, da za izpolnitev 
povedanega ni več dovolj biti 
samo proti. Tukaj in sedaj je 
potrebno marsikaj storili, in to na 
vseh področjih: od zadev na 
osebni in družinski ravni do 
ureditve države: in njenih 
mednarodnih odnosov. Slovenska 
drŽava je in bo samo toliko zdrava 
(družinsko, kulturno, gospodarsko, 
pravno, ekološko...), kolikor bomo 
zanjo s poštenostjo naredili. 
Slovenski krščanski demokrati 
vam ne ponujamo čustveno 
razgretih nastopov in besed, ki se 
nikoli ne udejanijo in nas le 
begajo. Vabimo vas na pot 
realnosti, odločnosti in smelih 
korakov, tako kot smo jih znali 
narediti pri vodenju 
osamosvojitve Slovenije in v vseh 
letih samostojne države za 
demokratizacijo in razvoj družbe 
ter njeno blaginjo. 
Zato vas vabimo: naredimo to 
deželo prijetnejšo za/vse, ki jo f\ 
imamo radi! 

Alojz Slavko Jainnik 

SKD 
SLOVENSKI KRŠČANSKI 

DEMOKRATI 
Beethovnova 4 * 1000 Ljubljana * 

Slovenija 
telefon: +386 61 126 21 79 * telefaks: 

+386 61 21 17 41 
e - mail: skd@eunet.si 

Internet: http://www.skd.si 
Volite SKD 

A L O J Z K O Š I R , 
k a n d i d a t S K D 
v v o l i l n e m 
o k r a j u 
K o č e v j e 

Spoštovani Stružanei, drage Stružan-
ke in ostali občani! 

Dovolite, da se vam predstavim. Sem 
kandidat za poslanca v državni zbor na 
letošnjih državnozborskih volitvah. 
Kandidiram v 1. volilnem okraju 4. vo
l i lne enote stranke S L O V E N S K I H 
KRŠČANSKIH DEMOKRATOV. 

Sem Alojz Košir stanujoč na Trati 12 
v Kočevju. Rodil sem se leta 1941 v Ko
čevju in sem eden redkih Kočevarjev 
moje generacije, da lahko rečem, da sem 
"slaroselc". 

Moj oče je bil zaposlen kot rudar v 
tedanjem rudniku rjavega premoga Ko
čevje. Mati pa je bila gospodinja in sku
paj z očetom sta imela malo kmetijo, s 
katero smo se lahko preživljali. Imam še 
tri mlajše brate. Vsi živimo v Kočevju, 
razen enega, ki živi v Radomljah. 

Po končanem šolanju in odsluženju 
vojaškega roka sem se lela 1963 poro
čil. Z ženo Anico, ki je doma ravno tu 
iz vaših krajev, imava dva odrasla otro
ka, sina Marka in hčerko Marjetko. Oba 
sla tudi poročena in okoli mene že ska
čejo trije vnuki in vnukinja. 

Zaposlen sem v srednji šoli v Kočev
ju kot učitelj poklicne tehnologije in 
tehnolog proizvodnje. Mojc politično 
življenje se je začelo leta 1990 s priho
dom demokracije in s spremembo poli
tičnega sistema. Takrat sem pristopil v 
stranko Slovenskih krščanskih demokra
tov z. namenom, da tudi jaz prispevam 
k oblikovanju nove demokratične drža
ve. 

Sem predsednik OO SKD Kočevje. Že 
od začetka in poznam dobro naš poli
tični prostor, kakor tudi njegove prob
leme. Poleg tega sem tudi predsednik 
občinskega sveta občine Kočevje, ki mi 
daje širok vpogled v politično in gos
podarsko življenje našega kraja. 

Letošnje volitve so priložnost, da z 
izvolitvijo poštenih in sposobnih po
slancev poskrbimo za naslednja štiri lela 
za še bolj urejeno in pravno državo. 

Da sem sprejel kandidaturo za poslan-
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ca v državni zbor, je več razlogov. 
Ugotavljam, da lahko s svojim doseda

njim delom in programom stranke kot tu
di občine veliko pripomorem k napredku. 

Prizadeval si bom za čim prejšnjo uredi
tev pravne države v vseh vejah oblasti. 

Zavzemal se bom za oživitev poslovne 
morale v gospodarstvu in pravičnega last
ninjenja. 

Za državo, ki se bo sposobna uveljavljati 
v Evropi na tehnično gospodarskem po
dročju ter kulturno duhovnem. 

Zavzemal se bom za enakomeren regio
nalni razvoj. 

Sem za pospešen razvoj podeželja. 
Podpiram privatno lastnino (privatna 

lastnina omogoča osebno uveljavljanje, 
daje človeku ekonomsko samostojnost in 
s tem tudi duhovno svobodo). 

Prizadeval si bom za večjo socialno var
nost kmečkega stanu. Gledano z različnih 
zornih kotov dajem velik pomen ohranitvi 
poseljenosti našega podeželja. 

Povečati mobilnost delovne sile in po
seljenost podeželja ter uvesti nove različi
ce zaposlovanja, kot so dela na domu in 
polovična zaposlitev. 

Ker sem že dolga leta povezan z vašim 
krajem in zelo dobro poznam vaše želje in 
probleme, sc bom maksimalno zavzemal 
za vaš kraj Struge, če bom vaš poslanec. 

Pri reševanju problemov sem vam ved
no na voljo, tako kot svetnik in kot pred
sednik stranke s svojim vplivom. 

SKD iz Kočevja smo tista stranka, ki je 
največ prispevala k graditvi in obnovi re
gionalnih in magistralnih cest, saj je bila 
vedno vezni člen med Ministrstvom za 
promet in zveze in občinami. Pokazalo sc 
je, da resnično stojimo za svojimi beseda
mi. 

Eden od programskih usmeritev stranke, 
kot del mojega programa, je družina. 

Temu dajem velik poudarek, saj je dru
žina osnovna celica vsake družbe. Ravno 
ljubezen do družine je pogoj za razvoj do
brih in poštenih ljudi. 

O vseh teh razmišljanjihmo kandidiranju 
za poslanca, me vedno vodi moje predvo
lilno geslo oz. slogan: 

Z VAMI IN ZA VAS 
Alojz Košir 

SKD 

Volitvam na pot 
Z veliko hitrostjo se približujejo državnozborske 
volitve. Od vsepovsod spet poganjajo čudovite besede 
in rastejo lepe obljube. Vsi so v navezi z nami, volil-
ci, saj nas potrebujejo; nikoli bolj kot na volitvah. 

Toliko strank in kandidatov po javnih 
sredstvih množičnega obveščanja tek
muje, kdo bo napravil na nas največji 
vtis, da sc bo naravnost težko odločili 
za najbolj simpatično stranko. Težko, če 
sc bomo odločali le na podlagi simpa
tij, lepili nastopov in besed. Mnogo laž
je na osnovi dejstev in dejanj. Zalo bi 
vas Občinski odbor SKD Dobrepolje -
Struge želel le spomniti na nekaj rezul
tatov, ki jih je dosegel v navezi s stran
ko Slovenskih krščanskih demokratov 
v korist naše doline v mandatu zadnjih 
štirih let. 

Verjetno se vam zdi že daleč poletje 
1993, ko nas je ob priliki odkritja spo
menika žrtvam po in medvojnih pobo
jev obiskal predsednik SKD in takratni 
podpredsednik vlade, zunanji minister 
Lojze Peteric. To je bil obisk najvišje
ga predstavnika države dotlej v naši 
dolini in je že tak pomenil prvovrstno 
priznanje ob pomembnem dogodku. 
Poleg namena obiska je bil takrat bis
tven za nas dogovor o podpori v priza
devanjih za cestno povezavo proli Gro-
suplju, ki je kot visoka in zahtevna in
vesticija visela v zraku že desetletja. 

Po navezavi stikov z. Ministrstvom za 
promet in zveze, ki je sledilo dogovo
ru, smo že jeseni istega leta gostili vi
sokega predstavnika lega ministrstva, 
državnega sekretarja Marjana Dvornika. 
Na svojem naslednjem obisku lani, je 
vsem težavam zaradi neurejene doku
mentacije nakljub, žc prereza! otvori
tveni trak. 

Naslednji ministrski obisk, prvi v na
ši novi občini, je bil obisk Janka Deže
laka, ministra za ekonomske odnose in 
razvoj. Želel se je prepričati o upravi
čenosti visokih sredstev, ki jih je nje
govo ministrstvo odobrilo v proračun 
občine Dobrepolje po njegovem obisku. 
Brez teh sredstev občina gotovo ne bi 
mogla v lanskem letu izpeljali toliko 
projektov, še zlasti na področju cest. 

Pred kratkim smo v občini gostili tu

di ministra za za kmetijstvo dr. Jožeta 
Ostcrca, ki nas je obiskal ob velikem 
občinskem dogodku. Njegovo mini
strstvo je prispevalo tudi del sredslev 
za stroške prireditev in izdaje občinske 
ga zbornika. 

Tu niso vključeni še razni obiski ob 
strankarskih prireditvah, kjer smo go
stili veliko pomembnih osebnosti. 

Sami obiski seveda še ne pomenijo 
veliko, čeprav jih nismo bili deležni šc 
od nobene druge stranke, če ne bi bili 
povezani tudi z odnosom državnih in
stitucij do naših zahtev in potreb. Ne 
samo ob obisku ministrov in sekretar
jev, tudi sicer so nam bile državne in
stitucije, ki j ih vodijo slovenski krščan
ski demokrati, vedno naklonjene in to 
ne z lepimi besedami, pač pa z. dejanji 
in konkretno pomočjo. 

Toda nekateri nam očitajo, češ da 
zakon in drugi predpisi urejajo in za
gotavljajo pomoč in sofinanciranje pro
jektov občin, šc posebej na slabše raz 
vitih območjih. Pa vendar nekateri 
sprašujejo, zakaj v proračunu Ministrs
tva za šolstvo in šport za naslednje le
to ni predvidenih sredstev za dobre -
poljsko šolo, ki jih je država dolžna za
gotoviti občini v višini 50% za inve
sticije v šolstvo. 

Prepričani smo, da razumete razli
ko med medijskem bliščem in konkret
nimi dejanji. Upamo, da boste to na vo
litvah tudi upoštevali. Volitve pomeni
jo priznanje za opravljeno delo in 
spodbudo za naprej. Mi si želimo so
delovanja, ki jc v interesu naše doline. 
Upamo, da se zavedale, da bi nam tak
šno sodelovanje v naslednjem šlirilet
nem obdobju lahko prineslo še marsi
kaj. Šc toliko bolj, ker je kandidat na
šega volilnega okraja naš domačin, 
Slavko Jamnik, ki jc bil žc doslej s svo
jim vplivom, znanjem in poznanstvi 
naš glavni zagovornik v pogovorih z 
državnimi ustanovami. 

OO SKD Dobrepolje - Struge 



RUDOLF ROME, kandidat 
Slovenske ljudske stranke v 
volilnem okraju Grosuplje 

Zaupajmo 
enotnosti 

Slovenske ljudske 
stranke 

Rudolf Rome, roj. 5.1.1957. Poklic: 
diplomirani inženir kmetijstva. Zapo 
slen: župan občine Grosuplje (polovic 
na zaposlitev) In direktor Zavoda za 
organizacijo poslovanja Ljubljana 
(polovična zaposlitev). 

V proporcionalnem volilnem sistemu, 
kakršnega imamo sedaj, je seveda 
mnogo bolj kot posameznik, pomem
bna stranka. Seveda pa tudi stranke 
delamo in sestavljamo ljudje, posa
mezniki s svojimi načeli in interesi. Slo
venska ljudska stranka pa je gotovo ti
sta, ki najbolj neposredno nagovarja 
svoje volilce, brez gradov v oblakih, to
da z jasno vizijo. Kljub temu, da je v 
opoziciji, ima čedalje več simpatizer-
jev. Stranka je namreč načelna in od za
četka vztraja pri svojih vrednotah ter 
svojemu programu, ki od slovenske 
družbe terja spremembe. Tega pa sedaj 
vladajoče stranke ne zmorejo ali pa no
čejo storiti. Priljubljenost SLS pa izha
ja iz njene odprtosti, svetovljanstva, 
ljudskosti in povezovalne vloge v slo
venskem političnem prostoru. 

SLS se ne boji volilvcev, saj se jim ni
ti stranka niti njeni javni predstavniki 
niso izneverili - za razliko od dogajanj 
v drugih strankah. Boji se le, da njeni 
simpatizer)! 10. novembra ne bodo ho
teli na volišča. Stanje v slovenski druž
bi je trenutno namreč tudi po zaslugi 
vladajoče elite, zelo malodušno, pesi
mistično, krivično in upravičeno pol
no nezadovoljstva. Zato vas na tem me
stu prosimo, da vsi, ki podpirate pra
vičnost, poštenje in slovenstvo, vsi 
člani ali simpatizerji Slovenske ljudske 
stranke in vsi, ki terjate vrednostne, 
družbene in politične spremembe, pri

dete na martinovo nedeljo na volišča 
in podprete opozicijsko stranko - na
čelno stranko SLS. 

Kot kandidat Slovenske ljudske 
stranke v volilnem okraju Grosuplje, 
se bom dosledno zavzemal za izpolni
tev njenega programa, ki je tudi moj 
program: 

Program SLS od vsega začetka teme
lji na štirih vrednostnih točkah: 

• ponos in ljubezen do Slovenije in 
slovenstva; 

• trdnost in klenost, ki izhaja iz slo
venske zemlje in krščanske etike; 

• pošteno delo in znanje, ki sta vira 
osebne svobode in družbenega razvo
ja; 

• kultura sodelovanja in spoštova
nja. 

Slovenska ljudska stranka raste iz 
korenin preteklosti, njen program pa 
je usmerjen v prihodnost: 

• za zdravo, inivativno in konku
renčno slovensko gospodarstvo; 

• za pošteno lastninjenje družbene
ga premoženja; 

• za pravni red in pravičnost drža
ve; 

• za enakomeren razvoj slovenske
ga podeželja in vseh mest; 

• za razvoj slovenskega kmetijstva, 
da bo lahko izpolnilo ekonomsko, 
ekološko in socialno-demografsko po
slanstvo; 

• za spoštovanje znanja, poštenega 
dela in s trudom pridobljene lastnine 

• za socialno, pokojninsko in zdravs
tveno varstvo Slovencev; 

• za pomoč družinam in za prepreči
tev izumiranja Slovencev; 

• za utrjevanje slovenske države, oživ
ljanje slovenstva doma in po svetu, do
bre odnose s sosednjimi državami in ra
cionalen vstop v evropske povezave; 

• za objektivno in strpno obravnava
nje naše narodne, politične, vojaške in 
cerkvene zgodovine; 

• za dokončanje denacionalizacije in 
popravo krivic iz preteklosti; 

• za večjo vlogo občin in občanov; 
• za državno pomoč pri gradnji šolskih 

in športnih objektov, cest in druge in
frastrukture; 

• za odločno pomoč podjetnikom in 
drobnemu gospodarstvu. 

Vaš glas zame pomeni podporo temu 
programu in tem vrednotam. Ne bom 
vas razočaral! 

Vaš kandidat 
Rudolf Rome 

Sili Si 
SLOVENSKA LJUDSKA STRANKA 



MIHAEL 
PETROVIČ, 
kandidat 
SLS v 
volilnem 
okraju 
Kočevje 
Rojen sem 1938 v Nemčiji. Os
novno šolo in gimnazijo sem 
obiskoval v Kočevju, kjer ži
vim od leta 1947. Stomatologi
jo sem študiral v Ljubljani. 

Po končanem študiju sem se 
zaposlil v ZD Kočevje, kjer sem 
delal do letošnje spomladi, ko 
sem prevzel dolžnost direktor
ja Območne enote Ljubljana 
ZZZS. 

V službi in izven nje sem 
opravljal številne funkcije. 
Med drugim sem bil direktor 
Zdravstvenega doma - Ribni
ca in pozneje ZD Kočevje. Bil 
sem poslanec socialno zdravs
tvenega zbora skupščine SRS, 
predsednik sveta KS Kočevje 
mesto in predsednik skupšči
ne občine Kočevje. Sem vete
ran Maneverske strukture na
rodne zaščite in vojne za Slo
venijo. 

Zaupam v zdravo pamet, de
lavnost in poštenost velike ve
čine Slovencev in sem proti ko
pičenju oblasti in denarja v 
nekaterih centrih oziroma ro
kah peščice ljudi. Zavzemam 
se za skladen razvoj mest in 
podeželja, ker mesta nimajo 
bodočnosti brez podeželja in 
obratno. Centralizacija pome
ni v bistvu globoko nezaupa
nje v ljudi, kopičenje ekonom
ske moči v državnih skladih pa 
še nikoli in nikjer ni obrodilo 
trajnih sadov. Država pač ni 
dober in razsoden gospodar! 

Občinam in krajevnim skup
nostim je treba zagotoviti 
lastne in neodvisne vire sred

stev, družbeno premoženje 
pa pošteno privatizirati. 
Davčna politika mora spod
bujati dobro gospodarjenje s 
tem premoženjem, davkarija 
in pravosodje pa storiti svo
je delo hitro in učinkovito v 
primerih nezakonitega delo
vanja. 

Država mora zagotoviti so
cialno varnost vsem, ki so 
brez svoje krivde v stiski. Zla
sti mora zagotoviti pogoje za 
zdrav razvoj in možnosti šo
lanja vsem otrokom. 

Kmetijstvo je in bo ostalo 
pomemben steber slovenske
ga gospodarstva. Država mo
ra zagotoviti sredstva za nje
govo prenovo in preobrazbo 
ter kmetovanje gmotno pod
pirati zlasti tam, kjer so kli
matski in drugi pogoji neu
godni. Sem Struge nedvomno 
sodijo. 

Na področju Strug bo mo
rala država z denarjem in 
drugače izdatno podpirati 
zlasti razvoj obrti in turizma. 

Struge so prometno še ved
no premalo odprte. Nujna je 
posodobitev cest proti Ko
čevju in osrčju Suhe krajine. 

V okviru občine Dobrepo-
lje bo potrebno postoriti tu
di marsikaj na področju 
zdravstva. Sam vidim rešitev 
predvsem v podelitvi konce
sij in zagotovitvi ugodnih 
pogojev za delo za zasebne 
zdravnike in zobozdravnike. 

dr. stom. Mihael Petrovič 

Stranka za 
slovenskega 
človeka 
Oddati glas za Slovensko ljudsko stranko na bliž
njih državnozborskih volitvah, pomeni odločiti se 
za stranko, katere program in delovanje je pisano 
na kožo slovenskega človeka, odločiti se za stran
ko, ki ima jasne cilje, ki izhaja iz slovenske krščan
ske naravnanosti in ki je hkrati odprta za sodelo
vanje z vsemi dobromislečimi. Slovenska ljudska 
stranka je stranka z najbolj množičnim članstvom 
v Sloveniji. Vanjo se množično vključujejo delav
ci, izobraženci, upokojenci in seveda kmetje. Slo
venska ljudska stranka je prva stranka slovenske 
pomladi, saj je bila kot Kmečka zveza ustanovlje
na že leta 1988 na znanem shodu v Unionski dvo
rani v Ljubljani. Stranka si je kot edina prava opoz-
cijska stranka zgradila svoje trdno mesto v sloven
skem prostoru s svojim zavzemanjem za slovens
tvo, poštenje, pravično izvedbo denacionalizaci
je in lastninjenja. S svojim zavzemanjem za male
ga človeka si je pridobila veliko simpatij med Slo
venci. Slovenska ljudska stranka je tudi prav go
tovo tista stranka, ki se neprestano in dosledno 
zavzema za slovenskega kmeta in slovensko pode
želje. Slovensko podeželje in slovenski kmet sta 
temelj našega naroda. Prodirajoča liberalizacija in 
prepočasno odzivanje države resno ogrožata na
še podeželje in s tem najvitalnejši del našega na
roda. Ne dovolj pretehtan in nedogovorjen vstop 
v Evropo bi to situacijo še bolj poslabšal. V Evro
po moramo iti pokončno s svojo pametjo in z do
bro pretehtanimi odločitvami. 

Slovenska ljudska stranka s svojim predsedni
kom Marjanom Podobnikom, je tudi tista, ki se do
bro zaveda, da je za Slovenijo in njen nadaljni raz
voj izrednega pomena čim boljše sodelovanje 
strank slovenske pomladi in skupna sestavitev vla
de po volitvah. Slovenska ljudska stranka je pre
pričana, da na teh volitvah lahko tudi zmaga, da 
pa je njena resnična zmaga sestavitev vlade sku
paj s strankami slovenske pomladi. Zmaga Sloven
ske ljudske stranke bi dala tem prizadevanjem, 
prav gotovo najkonkretnejši odgovor. 

Kandidat SLS v volilnem okraju Grosuplje, v ka
terem volijo Dobrepoljci, je ing. Rudolf Rome, v vo
lilnem okraju Kočevje, v katerem volijo Stružan-
ci, pa dr. Mihael Petrovič, oba se predstavljata v 
glasilu. 

V imenu Slovenske ljudske stranke Podružnica 
Dobrepolje vse občane vabim vse občane na voli
tve s povabilom - oddajte svoj glas za Slovensko 
ljudsko stranko. Ne ostanite doma, vaš neoddani 
glas pomeni en glas več za politične tekmece. Nas-
videnje torej 10.novembra na volitvah. 

Predsednik Slovenske ljudske stranke 
Podružnica Dobrepolje 

Anton Jakopič 



J A N E Z L E S J A K , 
k a n d i d a t s t r a n k e L D S v 

v o l i l n e m o k r a j u 

G r o s u p l j e 

Zdaj je pravi korak, da 
stopimo skupaj v novo 
tisočletje! 

Rodil sem se v Grosupljem in ga od 

tedaj nisem zapustil. Zaposli l sem se 

na področju turizma, nato v občinskem 

poveljstvu TO Slovenije, kjer so naše 

enote prejele najvišja priznanja. Po 

končanem študiju organizacije dela sem 

prestopil v gospodarstvo. Sem direktor 

podjetja Partner Grosuplje. V krit ičnih 

trenutkih osamosvajanja sem prevzel 

poveljevanje enotam in poveljstvu TO 

ljubljanske pokrajine. 

Za kandidaturo za poslanca državnega 

zbora sem se odločil predvsem zaradi 

tega, ker nisem povsem zadovoljen z 

vsem, kar se dogaja okoli mene, zato 

želim po svojih močeh aktivno in 

odgovorno prispevati k razvoju našega 

družbenega okolja. Večino problemov, 

ki obremenjujejo naše kraje in ljudi, 

dobro poznam, saj v tem okolju bivam 

in delam od rojstva. 

Kot poslanec v Državnem zboru se 

bom zavzemal predvsem za razvoj 

gospodarstva in obrti, za zmanjšanje 

nezaposlenosti, za konkurenčnost in 

nerazdrobljenost kmetijstva, za ureje

nost regionalnih in krajevnih cest, za 

reševanje ekoloških problemov, za 

izkoriščanje kulturnih možnosti in 

turističnih znamenitosti v dobrobit 

naših krajev. 

LDS je zmerna in strokovna stranka, 

neobremenjena s preteklostjo in usmer

jena v prihodnost, v novo tisočletje! 

Zato stopimo skupaj z LDS v leto 

2000! 

Predstavitev Janeza Les-
jaka v Predstrugah 

V petek, 18.10. je bila napove

dana predstavitev kandidata, ki ga 

predlaga stranka LDS iz področja 

bivše občine Grosuplje za poslanca 

za Državni zbor. Ker se med občani 

na srečo ni prekinilo sodelovanje na 

vseh vitalnih področjih življenja, lahko 

mirno rečemo, da je gospod Janez 

Lesjak naš kandidat in da bo zastopal 

interese naših krajev. 

Predstavitev je izzvenela v prazno 

jedilnico tovarne Iskra, kar ne pomeni, 

da nikogar ni zanimalo, kaj je želel naš 

oto 
kandidat povedati, ampak preprosto 

imam občutek, da je stranka LDS 

premalo vsiljiva v primerjavi z drugimi, 

in poleg tega nočemo prepričevati 

prepričanih. Tudi obveščenost je bila 

slaba. To želimo sedaj popraviti. 

Gospod Janez Lesjak je vodja svetniš

kega kluba LDS v občinskem svetu 

občine Grosuplje. Znan je postal kot 

poveljnik TO ljubljanske pokrajine v 

času osamosvojitvene vojne. Njegova 

ideja je, da umirjeno, razsodno, stro

kovno ob maksimalnem upoštevanju 

življenjskih izkušenj in potreb ljudi 

doseže boljše pogoje za delo in življenje 

prebivalstva, predvsem v smislu splo

šnega napredka družbe kot celote. 

Podrobno pa bo gospod Janez 

Lesjak svoj program predstavil 6. 

novembra na Vidmu, ko se bo pred

stavila tudi stranka LDS. 

Tiste, ki želite bolje spoznati Janeza 

Lesjaka in ga kaj povprašati torej 

vabimo na Videm 6. novembra. 

Naj tale članek končam z mislijo 

kandidata za Državni zbor: "Osvojene 

pozicije je najtežje braniti. Opozicijski 

kandidati so lahko atraktivni s tem, da 

napadajo vladno politiko in negirajo 

njene uspehe. Že od samega začetka 

želim biti realen." 

Sandi Zalar 

LIBERALNA DEMOKRACIJA SLOVENIJE 



Zakaj na volitve? 
Pred nami so volitve za državni zbor. Kaj nam te volitve 
pomenijo in zakaj so volitve pomembne in potrebne? Na 
takšna vprašanja marsikdo ne ve pravega odgovora ali 
pa pripisuje tej zadevi mnogo manjši pomen, kot ga voli
tve v resnici imajo. 

V vsej zgodovini človcšlva so obstajala 
neka pravila oblasti vladanja in odloča
nja. Bila so obdobja, ko je bilo tO pre
puščeno posameznikom, absolutistom, 
cesarjem, vladarjem, skupinam in ideo
logijam in bila so obdobja, ko so bile k 
odločanju o tem, kdo bo vladal priteg
njene širše množice, vse do tega, da so 
dobili volilno pravico vsi polnoletni dr
žavljani. V sodobnem demokratičnem 
svetu predstavljajo volitve najvišjo stop
njo odločanja vsakega posameznika in 
najbolj neposreden način njegovega so
delovanja pri oblasti. 

Slovenci smo volitve poznali že zelo 
zgodaj, saj so bili karantanski knc/.i vo
ljeni od ljudi in ustoličeni na knežjem 
kamnu. Ob teh volitvah karanlanskih 
knezov so se navdihovali tudi sestavljal-
ci prve ameriške ustave. Pozneje smo 
zgubili svojo samostojnost in bili dolga 
stoletja pod tujimi vladarji ali tujimi 
ideologijami, vse do odločilnega leta 
1991, ko smo spet pridobili svojo samo
stojnost in ponovno uvedli istrument pra
vih demokratičnih volitev in večstran
karski sistem, ki omogoča vsem ra/.lič-
nomislcčim ljudem, da pridobijo svoj del 
pri upravljanju skupne države. Včasih se 
mi dozdeva, da tega še nismo v celoti 
doumeli. Razna zlonamerna tolmačenja, 
češ saj je vseeno ali voliš ali ne, saj se 
nič ne spremeni ali je pa še slabše itd., 
so seveda voda na mlin tistim, ki bi radi 
ribarili v kalnem in to tudi izkoriščajo. 
Res je tudi, da nobena stranka ne more 
v celoti zadovoljiti vsakega posamezni
ka, ker je vsak človek nekaj enkratnega 
in neoponovljivcga. Odločamo se za ti
sto, ki je našemu mišljenju najbližja in 
nam ponuja najbolj sprejemljive rešitve. 

V sedanjem sistemu, ki sedaj velja, se 
namreč odločamo predvsem za stranke 
in manj za posameznega kandidata. Ve
činski sistem pa bi to zadevo obrnil na 

glavo. V večinskem sistemu bi bil kan
didat pomembnejši od stranke. 

Za odločanje na volitvah pa morajo 
volilci poznati kanididata in stranke med 
katerimi se bodo odločali, zato je prav, 
da se vsi volilci dobro podučijo in pre
pričajo o kandidatih o njihovih progra
mih ter o programih njihovih strank in 
se potem v svoji vesti odločijo in potem 
za svojo odločitvijo tudi stojijo s svojo 
nadaljno podporu izvoljenemu kandida
tu ali stranki. Nesmiselno je potem jav
kati in kritizirati, ob tem pa ne sodelo
vati takrat, ko lahko sodeluješ. Držav
ljani svoje sodelovanje pri odločanju in 
oblasti v največji meri lahko izkažejo 
prav na volitvah, v poznejšem odloča
nju pa sodelujejo tisti, ki jih izvolimo. 

Sedanje volitve potekajo po popolno
ma enakem sistemu, kot so potekale 
prejšnje državne volitve. Torej po takoi-
menovanem proporcionalnem sistemu, ki 
pomeni to, da bo v parlamentu vsaka 
stranka imela toliko poslancev, kolikor 
procentov volilcev jo bo volilo. Posa
mezni kandidat je lahko izvoljen direkt
no samo ob res velikem procentu gla
sov, drugače pa gredo njegovi glasovi 
stranki, ki ga predlaga in se na držav
nem nivoju izravna. Če stranka ne dose
že zadosti velikega procenta glasov, ne 
pride v parlament in se njeni glasovi 
delijo strankam, ki so procent dosegle, 
zato so glasovi, ki so oddani majhnim 
strankam, praviloma izgubljeni, oziro
ma v končni fazi koristijo drugim stran
kam. 

Za našo občino je slabo to, da v tem 
vmesnem obdobju niso uskladili meje vo
lilnih okrajev z mejami novih občin. Vo-

V o 

lilni okraji so še vedno v mejah starih 
občin, tako da prebivalci Dobrcpolja vo
lijo v volilnem okraju Grosuplje, prebi
valci Strug pa še vedno v volilnem okra
ju Kočevje. Upamo, da bo novi parla
ment ta nesmisel odpravil in celo obči
no vključil v en volilni okraj, da bomo 
na naslednjih volitvah lahko volili sku
paj iste kandidate. 

Zakaj so volitve v državni zbor po
membne tudi za občino? Vemo, da dr
žavni zbor sprejema zakone, ki dodclju-
jejejo ali odvzemajo pristojnosti delova
nja občin. Državni zbor tudi razporeja 
denar za izvajanje posameznih progra
mov in del v občinah, zato je še kako 
pomembno, kdo bo zastopal v državnem 
zboru naše interese. Kol ikor večja bo 
naklonjenost izvoljenih poslancev obči
nam, toliko več sredstev za izgradnjo 
cest, vodovodov, šol in za drugo dejav
nost v občini lahko pričakujemo. Načel
no lahko rečemo, da so poslanci, ki pri
dejo s podeželja, bolj naklonjeni delo
vanju občin in življenje na deželi tudi 
bolj poznajo, poslanci, ki so iz mest, pa 
so bolj naklonjeni centrom. Razlika je 
tudi v strankah, nekatere so bolj naklo
njene občinam, nekatere pa so bolj za 
centralizacijo. 

Čeprav sem sam član Slovenske ljud
ske stranke, v tem sestavku nisem delal 
nobene propagande zanjo, stranke se 
predstavljajo na drugem mestu, hotel sem 
vas samo opozoriti na izreden pomen 
državnih volitev, ki so pred nami. Pred 
nami je namreč vstop v Evropo, vstop v 
NATO, pred nami je še nerazčiščena de
nacionalizacija, nerazčiščeno lastninjenje, 
pred nami je oblikovanje prave demo
kratične suverene in pravne države. Za 
vse te odločitve pa potrebujemo resne 
pogumne in poštene poslance, ki bodo 
kos vsem tem nalogam. 

Stranke, ki kandidirajo svoje kandida
te za poslance v državnem zboru se nam 
v teh dneh predstavljajo, na nas pa je, 
da se odločimo. Pojdimo torej na voli
tve in oddajmo svoj glas, morda vašemu 
kandidatu manjka samo ta in morda je 
prav la odločilen, kdo bo izvoljen v par
lament in kakšna bo bodoča večinska na
ravnanost državnega zbora. 

župan Anton Jakopič 



Ali smo politično kaj 
bolj dozoreli? 
Predvolilna kampanija se približuje svojemu koncu. 
Že na samem začetku je pokazala precej medlo podo
bo, vendar pa je nudila veliko snovi za razmišljanje, 
ne samo o politikih in polit ičnih strankah, mnogo 
več bi se dalo razglabljati o odzivu volilcev, za kate
re pravijo, da imajo vedno prav. 

NASA ANKETA 

Pa ne, da se ne bi dalo kaj reči o kan
didatih. Nasprotno, zelo prepoznavni 
so bili in posebno nekaterim seje zelo 
dobro poznalo, da so natanko preštu
dirali vse zakone manipulacije, neka
teri pa so za ie zadeve tako nadarjeni, 
da so izumili tudi svoje, treba je priz
nati - zelo učinkovite. V svoji pokvar
jenosti jih pač ne moti, daje vsemu na-
kljub velik procent ljudi, ki so jih že 
zdavnaj spregledali. Pa nič zato. Samo 
da se splača. Volilni glasovi so le vo
lilni glasovi. Oblast pa je tudi oblast. 
Že stari Tacit je vedel, da je želja po 
oblasti od vseh strasti najbolj slastna. 
Današnji politiki pa tudi vedo, daje še 
vedno veliko politično neosveščenih ... 
In tako smo pri bistvu problema - od
zivu gledalcev pred TV zasloni. Če v 
množici predvolilnih oddaj vzamemo 
/;i primer tisto na prvem programu TV 
Slovenija, ko smo imeli gledalci mož

nost opredeliti se za najbolj prepričlji
vega politika, so rezultati najbrž pre
senetili tudi poznavalce javnega mne
nja. 

Med pisano množico kandidatov so 
dobili največ glasov tudi taki, ki bi 
morali sedeti za zapahi oziroma taki, 
ki so svoje volilec prevarali že na 
prejšnjih volitvah, pa si upajo Z dru
gačno taktiko in frazami ponovno pred 
nje, 

Seveda je to njihova legitimna pra
vica, zato ni problem pri njih, ampak 
pri listih volilcih, ki lega ne opazijo 
ali nočejo opazili. Al i je mogoča tak
šna /.metla? 

In če poskušamo odgovoriti na vpra
šanje, če smo od prejšnjih volitev po
litično kaj bolj dozoreli, se nam ponu
ja negativen odgovor. Al i pa se morda 
le molimo? Vseeno počakajmo na izid 
volitev. 

M. S. 

O S T A L O V S P O M I N U 

Ce poslušamo današnje politike, 
se vsi hvalijo, tla so bili disidenti že 
zdavnaj, v prejšnjem političnem si
stemu. Se posebej se trudijo to do
ka/ovali lisli, ki so bili z tlušo in sr
cem predani socializmu. 

Kaj ti ljudje res ne vedo, tla se do
bre stvari, če seveda so, same hvali
jo in da ni treba opozarjati nanje. 

Žarko Petan na predvolilnem zbo
rovanju: "50 let smo poslušali prav
ljice 0 lepši prihodnosti, zdaj pa po
slušamo pravljice o lepši preteklo
sti;" 

Dandanes poskušajo nekateri za
megliti določeno stvar z razlago, 
da obstaja več resnic. 

Nenatančnost v izražanju ali še 
ena manipulacija? Resnica je lah
ko le ena, le interpretacij nečesa je 
lahko več. 

Anton Trstenjak v knjigi Misli 
o slovenskem človeku: " V politi
ki so včasih za uspeh samo enkrat
ne priložnosti, ki se pozneje niko
li več ne ponovijo. Kdor preveč 
odlaša in popušča, ker je pač "pre
viden", tak pač prej ali slej zamu
di vlak." 

Volilne 
napovedi 
Pred volitvami smo vprašali 
nekaj naš ih občanov, kakšen 
volilni izid pričakujejo in kaj 
mislijo o dogajanju okrog voli
tev. Ker marsikdo ne želi izraziti 
svojega mnenja javno, smo se 
odločili, da imena in naslove 
anketirancev zadržimo v ured
niš tvu. 

Po nastanku samostojne in neodvisne države smo 
volilci pridobili možnost demokratičnega izbiranja 
ljudi, ki bodo zastopali krščanske vrednote zako
reninjene v našem narodu že tisoč let. Krščanski 
demokrati Slovenije so v letih naše samostojnosti 
delovali konstruktivno za dobro naše države in 
imajo kaj pokazati. Upati je, da se bo po volitvah 
oblikovala koalicija strank slovenske pomladi, ki 
bo samostojno popeljala našo drŽavo v boljšo pri
hodnost. 

Na volitvah bo po vsej verjetnosti največ glasov 
dobila "Arturjeva" stranka (na žalost). Sledile ji bo
do Janševa SDS, Peterletova S K D in Podobnikova 
SLS (vrstni red ni pomemben). Naslednja po števi
lu glasov bo Kocjančičeva ZL (upam, da tudi ne). 
Parlamentarni prag pa bodo komaj prestopile na
slednje stranke: Peršakovi demokrati, Gošnikovi ze
leni, Grosovi liberalci in Jelinčičeva SNS, če mu bo 
zopet uspela velika volilna prevara (osel gre samo 
enkrat na led). Pri teh volitvah vrstni red niti ni po
memben, predvsem je pomembno to, da večino gla
sov dobijo stranke slovenske pomladi. 

Ker je moč politike in privilegijev tako močna, 
so tu nemogoči hitri zasuki, še posebno v prehod
nih obdobjih, je še vedno v prednost LDS, takoj 
za njo so stranke pomladi, in to SLS, SDS, SKD. 
Prepričan sem, da bodo Stranke pomladi skupaj do
bile nad 50 % glasov. 

• • • 
Težko je napovedati, pa bi vseeno poskusil. LDS 

bo dobila 25%, SDS 19%, SLS 13%, ZLSD 10% 
SKD pod 10%, ostale stranke bodo dobi le precej 
manj. 

Pripravila M.S. 



Prva jesenska seja OS 
Dobrepolje 
Sprejet rebalans proračuna 

Kot je bilo pričakovati, so na tokratni seji 
člani sveta namenili največ časa rebalan
su proračuna, čeprav bo besedah župana 
Antona Jakopiča v proračunu ni prišlo do 
večjih sprememb, potrebne so bile le manj
še uskladitve in popravki. Še največ po
pravkov je bilo v šolstvu zaradi drugač
nega načina financiranja v drugi polovici 
letošnjega leta, saj odslej polovico sred
stev daje država. Do sprememb je prišlo tu
di zaradi investicije v vrtec Ciciban, ker so 
v njem odprli nov oddelek. Nekaj poprav
kov je bilo še na postavkah za kmetijstvo 
in komunalno cestnem gospodarstvu zara
di sprememb v prihodkih. Do nekaterih 
sprememb in manjših povečanj postavk pa 
je prišlo še pri upravi predvsem zaradi 
stroškov ob izdelavi občinskih simbolov. 
Člane OS so v razpravi zanimale predvsem 
tiste postavke, kjer uresničitev presega 
plan ali pa za njim zaostaja. Največ poja
snil so zahtevali pri nabavi opreme uprav
nih organov. Na novo pa so svetniki name
nili nekaj sredstev za subvencioniranje 
mlekarnice v Bruhanji vasi. Na splošno pa 
je možno zaključiti, da v globalu uresni
čitev poteka v skladu s planom za leto 
1996. Po daljši razpravi je bil rebalans pro
računa sprejet. 

V nadaljevanju so svetniki potrdili pre
moženjsko bilanco občine Dobrepolje, ta 
obsega premoženje nabavljeno od 
1.1.1995 in tisto, ki so ga imele krajevne 
skupnosti na dan 31.12.1994. Skupno pre
moženje stare občine pa se bo razdelilo z 
delitveno bilanco. 

OS je potrdil odlok O ustanovitvi medob
činskega sklada za razvoj malega gospo
darstva v občini s sedežem v Ivančni Go
rici. Enak predlog je bil že sprejet v Ivanč
ni Gorici, veljal pa bo šele takrat, ko ga bo 
potrdila tudi občina Grosuplje. Zavrnjen 
pa je bil predlog sklepa o pristopu h ko
lektivni pogodbi za gospodarske javne 
službe na področju komunalnih dejavno
sti in vodnega gospodarstva. 

Tudi v zvezi s problemom delovanja 
kamnoloma v Prcdstrugah se aktivnosti, 
kot kaže, nadaljujejo. V skladu z dolgoroč
nim planom postopnega zapiranja, bo kam
nolom dal v kratkem v izdelavo elaborat 
o zapiranju, ki ga mora, kot je poudaril žu
pan, izdelati vsak kamnolom. Občinski svet 
pa mora dati mnenje, v kakšne namene bo 

služilo to področje po prenehanju dejav
nosti. Svetniki se bodo o tem odločali na 
naslednji seji po pridobitvi mnenj vašča-
nov in strokovnih institucij. 

Občinski svet je sprejel tudi sklep o iz
ločitvi naselij Seč, Polom in Vrbovec iz ob
čine Dobrepolje, krajani teh vasi so namreč 
že ves čas želeli ostati v občini Kočevje. 
Zdaj se bo o tem lahko začel postopek v 
Državnem /boru. Vendar je OS sprejel še 
dodaten sklep, s katerim so predlagali raz
mejitev katastrske občine Polom tako, da 
pripada vas Kukovo s pripadajočimi zem
ljišči občini Dobrepolje, ker so ta zemljiš
ča ves čas v uporabi vasi Strug. 

Ker ob gradnji šole na Vidmu pomotoma 
nista bili prepisani dve parceli, se mora za
radi načrtovane gradnje prizidka problem 
rešili naknadno. Čeprav gre le za dve par
celi, se mora izvesti celoten postopek, kot 
bi šlo za celoten prostorski plan občine. 
Tako so člani sveta sprejeli še sklep o jav
ni razgrnitvi osnutka sprememb in dopol
nitev sestavin dolgoročnega in srednjeroč
nega plana občine Dobrepolje za območje 
prizidka k osnovni šoli na Vidmu. 

Naknadno je bila na dnevni red uvršče
na še ena točka. Trije svetniki (Zvone Za-
bukovee, Jože Samec in Tone Novak) so s 

Iz zadnje točke 

Največ vprašanj in predlogov je 
tokrat postavil Zvone Zabukovec. 
Iz Poročevalca Državnega zbora, 
je citiral, koliko občine dobijo za 
zagotovljeno porabo in vprašal , 
zakaj je v našem proračunu 
drugače. Zupan je priznal, da so 
števi lke točne in da toliko v 
resnici pripada občinam. Dodal 
pa je, da se v občinah večinoma 
nagibajo k temu, da gredo pripa
dajoča sredstva v integralni 
proračun, nakar se lahko preraz-
porejajo po potrebah, saj so te 
lahko zelo različne. Tudi on 

podpisi predlagali v obravnavo sklep, da 
občina zagotovi brezplačen prevoz v šolo 
in iz nje vsem učencem. Pri tem so se skli
cevali na 56. člen Zakona o OŠ, ki govori 
0 tem, da ima učence pravico do brezplač
nega prevoza, če je ogrožena njegova var
nost na poti v šolo. OS je zadolžil Odbor 
za preventivo in varnost v cestnem prome
tu, da v skladu s kriteriji določi nevarne 
poti. Na osnovi predlogov bo občina vlo
žila zahtevek za finančna sredstva na mi
nistrstvo. Če bo ministrstvo za šolstvo te 
odobrilo, bo občina to lahko izvedla. 

Isti trije podpisniki so vložili še eno zah
tevo. Občina naj bi zagotovila in izvedla 
na predlog vaških skupnosti s potrditvijo 
občinskega sveta umirjanje hitrosti prome
ta v naseljih tudi s fizičnimi ovirami z upo
števanjem normativov, ki jih pripravi za to 
področje pristojna institucija. Ob tem seje 
razvila krajša razprava, ker vsi svetniki ni
so bili enotnega mnenja glede tako imeno
vanih "ležečih policajev". Na koncu so se 
sporazumeli, da ni mogoče sprejeti neke
ga splošnega stališča. Primer je treba reše
vali posamično po vaseh. Ob tem so obrav
navali tudi vlogo vaške skupnosti Videm 
in njihovo zahtevo o postavitvi fizičnih 
ovir na cesti Podpcč - Videm in Videm - Za-
gorica. 

Občinski svet je tudi potrdil člana ob
činskega sveta, ki bo sodeloval v komisiji 
za obravnavo vlog staršev za znižanje pla
čila vrtca. 

Ob koncu seje so člani sveta predstavili 
svoje pobude, vprašanja, predloge in zah
teve. Kar nekaj se jih je nabralo v dopusl-
niškem času, pa tudi čas bližajočih voli
tev je čutiti v zraku. 

M. Steklasa 

misli, da je tako prav, čeprav se 
zavzema, da bi se čim bolj držali 
normativov. Dejansko v proraču
nu tudi ni večjih odstopanj. 
Seveda pa je spomnil spraševalca, 
da so sredstva razporejali sami 
svetniki. 

Drugo vprašanje se jc nanašalo na kra
jevne skupnosti in na to, zakaj imajo dru
ge občine krajevne skupnosti, naša pa ne. 
Zupan jc povedal, da imajo večje občine 
res krajevne skupnosti, v manjših, kol je 
naša, pa jih nimajo, zato pa imajo pri nas 
večjo vlogo kot drugod, vaške skupnosti. 

Vprašanja in predlogi 



Sicer pa je tO vprašanje po njegovem priš
lo na dan malo pozno, saj je statut, ki 
obravnava te zadeve, že zdavnaj sprejet s 
soglasjem večine svetnikov. 

Člana sveta Zvoneta Zabukovca je še za
nimalo, koliko je stala obnova spomenika 
I. svetovni vojni in če so dela sploh kon
čana. Predlagal je tudi, da bi morala biti 
na vsaki seji posebna točka dnevnega re
da Pobude vaških skupnosti, četudi teh ne 
bi bilo. 

Zanimalo gaje tudi, kako bo z možnost
jo plakatiranja pred volitvami. Zupan je 
odgovoril, daje dobil o tem že nekaj vlog 
iz različnih strank, vendar občina lega ni
ma urejenega in tudi finančnih sredstev /a 
te namene nima, zato bo plakatiranje še po 
starem. 

Na vprašanje, zakaj v Poročevalcu na 
seznamu investicij v šolstvo ni prizidka k 
dobrepoljski šoli, je župan odgovoril,da je 
bil projekt za vrtce prijavljen že leta 1994, 
za šolo pa naslednje leto, vendar je pri tem 

prišlo do sprememb v zakonodaji in spre-
meb normativov. Zaradi povečanih potreb 
je treba načrte predelati, trenutno poteka 
usklajevanje z ministrstvom. 

Član sveta Stane Jakič pa je predlagal, 
da bi moral matični urad v Dobrepolju nu
dili popolne usluge in tO tudi v popoldan
skem času. Župan je pojasnil, daje bilo to 
vprašanje na sosvetu /,e sproženo in da je 
že zdaj na matičnem uradu možno oddati 
kakršnekoli vloge. Poskrbeli pa bodo tudi 
za tO, da bo urad delal tudi v popoldan
skih urah. 

Več svetnikov pa je sprožilo vprašanje 
dokončanja asfaltnih del v vasi Četcž. 
Kljub daljši razpravi in pojasnjevanju žu
pana in predsednika občinskega sveta, ki 
sta bila na kraju dogodka, problema niso 
rešili, saj je rešitev tega problema zelo za
pletena, povezana pa je tudi z velikimi 
finančnimi stroški. 

M. Steklasa 

Adamič & Co. 
družba za video in računalništvo 
in 
Osnovna šola Dobrepolje 
organizirata 

Računalniški tečaj jf 
o d r a s l e z a 

V novembru bo organiziran začetni računalniški tečaj za odrasle, ki bo obsegal 
20 ur teoretičnih in praktičnih vaj na računalniku. Tečaj bo potekal dvakrat 
na teden po dve uri in sicer ob torkih od 18.00 do 20.00 ure in ob četrtkih 
od 18.00 do 20.00 ure v računalniški učilnici Osnovne šole Videm. 
Predviden začetek tečaja je v torek 12. novembra 1996. Program predavanja 
bo obsegal sledeča poglavja: 

• sestava računalnika 
• priklop in prvi koraki 
• operacijski s istem DOS, operacijski s istem Windows 
• vaje v DOS in Windows okolju 
• enostavni servisni posegi na računalniku 

Tečaj je namenjen vsem uporabnikom računalnikov, ki želijo pridobiti 
potrebno osnovno znanje tako za uporabo programov v okolju DOS in 
Windows, kakor tudi za odpravljanje pogostih s istemskih napak, ki nastajajo 
pri delu z računalnikom. Računalniško predznanje ni potrebno, zaželjeno pa 
je pasivno znanje angleškega jezika. Udeleženci bodo opravili veliko 
praktičnih vaj na računalnikih 486 in se naučili uporabljati večino 
sistemskega orodja za delo s programi in perifernimi enotami. 

Cena tečaja je 9.000 SIT na udeleženca. V ceno je vračunano pisno in 
slikovno gradivo, ki ga bodo udeleženci prejeli na koncu tečaja. Za prijave 
in dodatne informacije kl ičite na tel. št . 787 738 vsak dan po 20.00 
uri. Prijave sprejemamo do vključno 8.novembra 1996. 

D O B E R D A N D I M N I K A R 

N E P R E Z R I T E , K U R I L N A 
S E Z O N A 1 9 9 6 / 9 7 SE JE Ž E 
Z A Č E L A 
Dimnikarske storitve na območju 
celotne občine Dobrepolje bo tudi v 
letošnji sezoni opravljalo 
DIMNIKARSKO PODJETJE VIČ. d o o , 
s sedežem v Ljubljani, Linhartova 62a 
s sledečimi telefonskimi številkami: 
- naročila s tel. tajnico 

061/137-22-17 
- direktor in tehnični sektor 

137-22-15 
- FAX 

137-23-29 

DOBREPOLJE- RAZPORED DELA 

Meseci: november, januar, marec, maj. 
1. teden 
PONEDELJEK Ponikve I. del 
TOREK Ponikve II. del 
SREDA Predstruge, Vodice 
ČETRTEK Videm 
PETEK Videm 
SOBOTA Cesta 

2. teden 
PONEDELJEK Cesta 
TOREK Zdenska vas 
SREDA Zdenska vas 
ČETRTEK Mala vas 
PETEK Hočevje, Hrib 
SOBOTA Podgorica 

3. teden 
PONEDELJEK Podpeč 
TOREK Zagorica I. del 
SREDA Zagorica II. del 
ČETRTEK Bruhanja vas 
PETEK Podgora, Kompolje 

I. del 
SOBOTA Kompolje II. del 

4. teden 
PONEDELJEK Kompolje III. del 
TOREK Brezje, Cetež, 

Tisovec 
SREDA Potiskavec, Kolenča 

vas, Lipa 
ČETRTEK Pri Cerkvi, Struge 
PETEK Podtabor, Paka, 

Tržič 
SOBOTA Rapljevo, Polom, 

Vrbovec, Seč 

Občane obveščamo, da nudimo 
usluge tudi izven navedenega 
razporeda. 
V tem primeru nas pokličite na 
zgornje telefonske številke. 



Trenutno stanje v ISKRI 
po uvedbi stečaja 
Kot nam je vsem znano, je bil dne 5.7.1996 uveden stečaj
ni postopek nad dolžnikom ISKRA Stikalni elementi. Od 
takrat pa do danes smo imeli priložnost podrobneje pre
veriti in analizirati stanje danes in možnosti podjetja v 
prihodnosti. 

SKUPNA MESEČNA PRODAJA 
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V zadnjih treh mesecih po uvedbi stečaj
nega postopka je podjetje poslovalo brez 
izgube. Ocenili smo, daje podjetje sposob
ni) v prihodnosti premagovati vse predvi
dene ovire, ki mu jih poslovanje nalaga. 
Prav zaradi tega smo se odločili, da stečaj 
prekinemo in preidemo v postopek prisil
ne poravnave. 

Priznati moramo, da tudi sami nismo ob 
našem prihodu pričakovali tako hitrega 
okrevanja podjetja, o katerem so še pred 
tremi meseci krožili dokaj čini scenariji o 
prihodnosti. Veseli nas tudi, da smo uspeli 
obdržati 125 delovnih mest, katera bodo v 
primeru uspešne izpeljave prisilne porav
nave in realizacije kratkoročnih in srednje
ročnih planov postala varna tudi v prihod
nje. 

Danes vemo, da vaš in naš trud ni bil za
man. Podjetje kratkoročno lahko posluje 
brc/ izgube. Vendar slednja trditev drži le 
v primeru, če se stalno zavedamo, daje us
pešnost našega podjetja predvsem v naših 
rokah. 

Vodstvo je v tem obdobju spoznalo, da 
so v primeru našega podjetja izpolnjeni os
novni pogoji, ki v realnosti zagotavljajo 
poslovanje tudi v prihodnosti. I S K R A 
STIKALNI ELEMENTI ima trg, ki želi na
še izdelke; ima relativno dobro infrastruk
turno vpetost v Evropo; ima prostorske'ka
pacitete, ki zagotavljajo kar nekajkratno 

eventuelno širitev proizvodnih zmogljivo
sti in nenazadnje in predvsem ima ljudi, ki 
so pripravljeni povleči podjetje v mirnej
še vode in boljši jutri. 

Seveda ni vse tako lepo, kol se sliši na 
prvi pogled ob prebiranju predhodnih od
stavkov. Dejstvo je, da vodstvo že inten
zivno pripravlja poslovni načrt naslednje
ga srednjeročnega obdobja. Zal je iz dne
va v dan bolj jasno, daje bilo podjetje pred 
uvedbo stečaja izredno "uspešno" pri iz
gubljanju kupcev. Tako je pred nami izred
no težavno obdobje, kjer jih moramo kar 
čim več ponovno preusmeriti na naš proi
zvodni program. Brez trga smo obsojeni na 
propad! Poleg tega menimo, daje podjet
je potrebno prenovitve in investicij v stro

je in kadre, ki bodo podjetje dvignili na 
evropski nivo. Vendar pa je tudi res, da do
godkov ne moremo in ne smemo prehite
vati, najprej je namreč potrebno izpeljati 
postopek prisilne poravnave! 

Zal drži trditev ene izmed članic našega 
kolektiva, ki je na zboru delavcev ugotav
ljala, da zopet prelagamo breme odločitve 
na zaposlene. Zatečene obveznosti podjet
ja na dan 05.07.1996 lahko delimo na ob
veznosti poslovnih partnerjev in obvezno
sti dosedanjih in bivših zaposlenih. Pred
videvamo, da bodo skupne obvezne zna
šale med 2 in 3 mio D E M Pri tem pa bodo 
delavske znašale več kol 90%, 

I/, navedenih dejstev sledila samo dva 
scenarija: 

a) Zaposleni konvertirajo (spremenijo) 
svoje terjatve v kapitalski dele/, podjetja. 
Na ta način si zagotovijo zaposlitev tudi 
v prihodnje ter hkrati postanejo lastniki 
podjetja. S tem si bodo poleg dolgoročne 
zagotovitve delovnih mesl zagotovili tu
di, v kolikor bodo tO želeli poplačilo dela 
terjatev iz naslova neizplačanih plač s pro
dajo delnic zainteresiranemu poslovnemu 
partnerju. Danes podjetja z donedavnimi 
rezultati nihče noče kupili niti vanj vlaga
li. V primeru, da podjetje z uspešnim po
slovanjem prikažemo v povsem drugi lu
či, pa se to lahko dogodi. 

b) Drugi scenarij je po našem mnenju pre
cej bolj slabši. Ce bodo želeli sedanji in 
bivši zaposleni izplačilo svojih terjatev, 
mora podjetje nazaj v stečaj oz. v likvida
cijo. Podjetje namreč nima dovolj sredstev, 
da bi izplačalo omenjene obveznosti in 
hkrati zagotavljalo delovna mesta. Upniki 
bi tako dobili izplačan zelo majhen delež 
svojih terjatev, ki bi bile izplačane šele ta
krat, ko bi se našel kupec za premoženje 
podjetja v stečaju brez zaposlenih. Podjetje 
v mirovanju je skoraj brez vrednosti, kar 
bi pomenilo slabo kupčijo. Poleg tega bi 
ostali brez zaposlitve vsi, ki danes delajo 

GIBANJE MESEČNE PRODAJE NA ZAPOSLENEGA 
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Naš kraj GOSPODARSTVO, KMETIJSTVO 

in vsi potencialni, ki bi se v prihodnosti 
lahko vključiči v naše podjetje, 

Vse navedeno lahko samo sklenemo /, 
dejstvom: 

USODA PODJETJA JE DEJANSKO 
V ROKAH SEDANJIH IN BIVŠIH 
ZAPOSLENIH! 

V naslednjih treh tednih bomo vsem sku
paj predstavili načrt finančne reorganiza
cije in vam hkrati ponudili tudi podpis po
godbe o konverziji terjatev v kapitalski de
lež podjetja. 

KRATKA INFORMACIJA 0 TEKOČEM 
POSLOVANJU 

V mesecu septembru smo realizirali pro
dajo v višini 3.16.000 D E M . Kljub prepo-
lovilvi števila zaposlenih opažamo, da le 

minimalno zaostajamo za rezultati v istem 
obdobju lani. Popolnoma drugačno sliko 
pa prikazuje graf produktivnosti na zapo
slenega v primci javi z lanskim. Po drugi 
strani pa tudi drži, tla s tem nikakor ne mo
remo biti zadovoljni, saj je evropsko pov
prečje v naši branži višje in če ga ne bo

mo dosegli, se lahko tudi nam slabše piše. 
Naj omenim tudi, da je pripravljenost za

poslenih k sanaciji razpoznavna tudi i/ 
evidence prisotnosti. Hkrati želimo, da se 
procent odsotnosti v prihodnje ne bi več 
spreminjal. 

Boštjan Soba, v.d. direktor 

IZKORISTEK DELOVNEGA ČASA 
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Ocena poskusa 
intenzivne pridelave 
paprike v Dobrepoljski 
dolini 
Kljub vsemu, da Dobrepoljska dolina velja za dokaj 
hladno, kar se pridelovanja paprik tiče, smo se odloči
li, da se o tem prepričamo. 

V Kompoljah pri Samčevih smo 
se dogovorili /a poskus in se z vso 
resnostjo lotili dela. V mesecu maju 
so posadili 200 sadik v priporočeno 
zavetno lego ter jih zaradi morebit
ne slane preko noči pokrivali s ko-
vertanom, 

Opis poteka poskusa sledi: 
Papriko lahko pridelujemo na ne

pokriti površini ali na fol i j i , pri 
omenjenem poskusu smo se zaradi 
sorazmerno majhne površine odlo
čili za zastiranje s slamo, kar zadrži 
izhlapevanje vlage in rast plevelov, 
obenem pa ohranja strukturo tal, da 

niso preveč zbila. 
Osnovno gnojenje prilagodimo kemič

ni analizi tal, ki je bila v danem prime
ru opravljena na KIS-u. prav tako dog
nojevanje, pri tem pa moramo upošte
vali normative, ki so priporočeni za pa
priko. Po sajenju, ko se sadike že delno 
ukoreninijo, jo je priporočlj ivo plitvo 
okopali, da ne poškodujemo rastlin. 

Dognojujemo foliarno (preko listov), 
pri poskusu smo uporabljali folifertil ter 
eristalon (že narejena mešanica mikro in 
makro gnoji l). Glede na priporočene 
vrednosti smo dognojevali manj, kar se 
je delno poznalo ludi pri višini pridelka. 

V času rastne sezone so bile lelos 
še posebej neugodne razmere za rast 
in razvoj paprik, kar je vsekakor tu
di vplivalo na nižji pridelek. 

Ob saditvi in med rastjo smo jih 
tretirali s fungicidom previcur - dva
krat. Prišlo je ludi do pojava bakte
rijske okužbe listov, vendar nepo
sredno proti njej z uporabo kemič
nih pripravkov ne moremo ukrepa
ti. 

Prav tako je bil dokaj močan na
pati uši. ki smo jih zatirali s pri
pravkoma pirimor ter lastac (dva 
pripravka zaradi rezistence oz. od
pornosti uši). 

Pri vseh varnostnih ukrepih proti 
boleznim in škodljivcem moramo pa
ziti na varnostno dobo oz. karenco. 

Na koncu povzamemo, tla je bila 
površina, namenjena poskusu preb
lizu njivi krompirja (večja možnost 
bolezni), lutli deževje v času celega 
poletja, še posebno v septembru, je 
zelo zmanjšalo pridelek, ki je bil 
približno 0.40 kg po sadiki, tako da 
letošnje lelo ni bilo zelo naklonjeno 
gojenju paprike. Vendar pa s tem ni 
rečeno, da Dobrepoljska dol ina, 
predvsem v zavetnih legah, ni pri
merna za tovrstno pridelavo, seveda 
ob upoštevanju primerne tehnologi
j e 

Kmetijska svetovalna služba: 
Olga Lekan 



POSEBNO OBVESTILO ! 

Ker se na razpis za dodelitev subvencioniranih kreditov za potrebe kmetijstva iz sredstev za leto 1995, ki smo ga 
objavili v 9. številki našega glasila, ni javil nihče, ta razpis ponavljam, istočasno pa 

P O Z I V A M 
VSE OBČANE, KI ŽELIJO V LETOŠNJEM LETU ALI V LETU 1997, PREKO OBČINE DOBITI KREDIT, ZA POTREBE KMETIJSTVA, ALI 

DOPOLNILNE DEJAVNOSTI NA KMETIJI, PO ZNIŽANI OBRESTNI MERI, DA SE JAVIJO NA OBČINI DOBREPOLJE, DO 20.11.1996, DA BOMO 
VEDELI ALI NAJ SREDSTVA ZA TA NAMEN VEŽEMO V BANKI ALI NE. TO ŠE NI RAZPIS, AMPAK SAMO PREDHODNO POIZVEDOVANJE IN ZA 

TO ŠE NI POTREBNO IMETI DOKUMENTACIJE. V KOLIKOR BODO PRIJAVE, BOMO V RAZPISE ŠLI, V KOLIKOR PRIJAV NE BO, KREDITOV 
RAZPISOVALI NE BOMO. TO PA BO VELIKA ŠKODA ZA NAŠE KMETIJSTVO IN NAŠ NADALJNI RAZVOJ. 

OBČINA D O B R E P O L J E 

R A Z P I S U J E 

DODATNI RAZPIS Z A KREDIT IRANJE KMETIJSTVA 
IZ 

N E P O R A B L J E N I H S R E D S T E V IZ L E T A 1995 

1. Sredstva se bodo dodeljevala iz razpoložljivega kreditnega po
tenciala v višini 1.500.000,00 SIT z valutno klavzulo v DEM, po 
srednjem tečaju BS in 12% letni obrestni meri, od katere bodo 
kreditojemalci plačevali 4%, preostanek pa se bo poravnaval iz 
občinskega depozita vezanega v ta namen. Doba vračanja po
sojila je 5 let. 

2. Posojilo se dodeljuje za naslednje namene: 
- gradnjo, prenovo in adaptacijo gospodarskih objektov kmeti

je, 
- nakup in posodobitev opreme 
- razširitev, posodobitev in pridobivanje novih možnosti za do

polnilne dejavnosti na kmetijah, kot so: kmečki turizem, domača 
in umetna obrt, kmetija odprtih vrat itd. 

'- za nakup in urejanje kmetijskih zemljišč 
- za programe predelave in trženja 

3. Posojila se prednostno dodeljujejo prosilcem, ki: 
- v preteklem obdobju niso koristili kreditov za te namene, 
- so kmetijski zavarovanci, 
- so kmetje, ki imajo kmetijsko izobrazbo ali naslednika s kme

tijsko izobrazbo, 
- imajo ekološko primernejši program 
- z naložbo povečujejo površino kmetije ali zaokrožajo zemljiš

ča 
Upošteva se tudi ekonomsko upravičenost naložbe. 

4. Osnovna dokumentacija, ki jo je potrebno priložiti vlogi: 

- vloga za podporo investiciji- bančni obrazec, ki se dobi na ob
čini, 

- zapisnik o terenskem ogledu investicije (poda ga občinski od
bor za kmetijstvo), 

- osnovne podatke o krneli (kmetijska svetovalna služba), 
- izjava o zagotovljenih lastnih sredstvih, 
- odločbo o statusu kmeta, oz. v primeru, da se prosilec ukvarja 

s kmečkim turizmom, domačo in umetno obrtjo oz. kmetijo odpr
tih vrat, še odločbo o izpolnjevanju pogojev, ki ga izstavi oddelek 
upravne enote, pristojen za gospodarstvo. 

- pri gradnji, prenovi in adaptaciji gospodarskih objektov kmeti-

Župan občine Dobrepolje 
Anton Jakopič 

je pa še zemljeknjižni izpisek, gradbeno dovoljenje oz. priglasi
tev del in predračun celotne investicije, 

- posestni list s stanjem za tekoče leto, ki ne sme biti starejši od 
enega meseca, 

- če prosilec ni lastnik, pa še soglasje lastnika ali upravljalca 
kmetije, da se strinja z nameravanimi deli in najemno pogodbo, 
sklenjeno najmanj za dobo vračanja kredita, 

- za nakup opreme, predračun ali račun, 
- za nakup kmetijskega zemljišča, overjeno kupoprodajno po

godbo in izjavo kreditojemalca, da zemljišče ne bo prodal nasled
njih 5 let. 

5. Višina posojila je odvisna od namena investicije, razpoložljivih 
sredstev in števila vlog. Višina posojila se lahko dodeli v obsegu: 

- v primeru gradnje, ali nakup zemljišča najmanj 300.000 SIT 
do največ 1.500.000 SIT 

- za nakup opreme najmanj 200.000 SIT do največ 1.000.000. 
Posojilo ne sme presegati 50% vrednosti celotne investicije. 

6. Prošnjo za posojilo s prilogami vložijo prosilci na uradu obči
ne Dobrepolje do 25.11.1996. 

župan občine Dobrepolje 
Anton Jakopič 

V Stolarni 
zaključena javna 
prodaja delnic 

18. septembra, 1996 seje 
v Stolarni Dobrepolje za
ključila javna prodaja del
nic. S certifikati je bilo 
vplačanih 22 milijonov to
larjev kapitala. Tako se je 
uspešno zaključil tudi ta 
del lastninskega preobliko
vanja podjetja. Certifikate 
so podjetju zaupali držav
ljani skoraj iz vseh prede
lov Slovenije, kar kaže na 
zaupanje in razpoznavnost 

podjetja v slovenskem pro
storu. 

Obvestilo o vrednosti in 
številu delnic bomo lastni
kom poslali, ko bomo od 
Agencije za prestrukturira
nje in privatizacijo prejeli 
dokončne podatke o od
kupljenem kapitalu. 

Vsem delničarjem se za 
izkazano zaupanje zahva
ljujem. 

Stane Škulj 



Moški zbor Rafko 
Fabiani in Dobrepoljski 
oktet 
Starejši Dobrepoljci dobro vemo, kdo je bil Rafko Fabia
ni. Begunec, ki se je kot duhovnik in izobraženec umaknil 
pred nacist ičnim nasiljem na Gorenjskem in dobil pribe
žališče v župniji na Vidmu v Dobrepolju. 

Precej po prihodu leta 1942 je novi dobre
poljski kaplan prevzel vodstvo našega me
šanega in moškega cerkvenega zbora in ju 
Z velikim občutkom in predanostjo vodil 
vse do svoje smrti leta 1974. V desetletjih 
družbene tesnobe si je z bratom, znanim 
glasbenim pedagogom, Viktorjem Fabiani-
jem, prizadeval, da bi ponesel petje naših 
pevcev tudi čez cerkveni prag. Vendar je 
to zares uspelo šele po njegovi smrti. Po
slej vodi moški zbor domačin iz Bruhanje 
vasi, organist, Tone Šinkovec. Skrb za me
šani zbor pa je ob mladinskem zboru po 
smrti Rafka Fabianija prevzel novi dobre
poljski župnik Franc Skulj. 

Dobrepoljski pevci se zavedajo pomem
bnega deleža, ki ga je v rast in oblikova
nje moškega zbora prispe
val Rafko, kakor so Fabia
nija splošno imenovali. Za
to so svoj moški zbor poi
menovali Rafko fabiani. Pa 
na občini zalo niso imeli ra
zumevanja. So zavoljo tega 
imeli še približno pred de
setimi leti težave pri regi
straciji zbora. Ko so zbor 
uradno registrirali, so se ure
dile (udi gmotne osnove za 
njegovo delovanje. Od te
daj dobi zborovodja meseč
no plačilo za svoje delo, 
pevci pa nagrado ob nasto
pu. Leta 1995 je štel zbor 
44 članov. Gojijo predvsem 
ljudske pesmi. Ko so v sre
dini sedemdesetih let zače
li sodelovati na prireditvah 
v okviru TT NOB in ob po
dobnih političnih manife
stacijah, so mnogo prepeva
li tudi partizanske pesmi. 

Leta 1975 seje iz moškega /bora obli
koval še Dobrepoljski oktet. Neposreden 
vzrok za to so bile potrebe ob prireditvah 
v okviru TT NOB. Zbor v manjši zasedbi 
je bil namreč za take prireditve primernej
ši. Oktet je tedaj v poglavitnem gojil par
tizanske pesmi. Glavni sponzor za njego
vo ustanovitev in delovanje je bila tovar
na Iskra Automatika. Kot predstavnik ob
čine Grosuplje le leta 1988 Dobrepoljski 
oktet nastopil tudi v Cankarjevem domu. 
Pevci in vodja zbora se z veseljem spomi
njajo lega nastopa, kjer so s svojim petjem 
osvojili tudi širšo javnost. V petek so peli, 
v naslednjih dneh pa so veseli prebirali čla
nek v Delu, kjer avtor ni skoparil s pohva
lo za dobrepoljsko petje. Tudi v občinskem 

glasilu Naša skupnost so pisali o tem na
stopu v Cankarjevem domu. Pevovodja To
ne Šinkovec je prejel za svoje uspešno de
lo tudi občinsko priznanje. 

Na Taboru slovenskih zborov v Šentvi
du pri Stični so dobrepoljski fantje le dva
krat nastopili. V večji meri jih zanima so
delovanje na občinskih, medobčinskih in 
regionalnih revijah amaterskih zborov ter 
na revijah cerkvenih zborov. Na teh sled
njih soo pravila za sodelovanje drugačna. 
Za revijo cerkvenih zborov so zbori selek
cionirani, šest takih revij je bilo, do lani 
pa je bil dobrepoljski zbor kar štirikrat iz
bran za sodelovanje. (Letos so v tem okvi
ru nastopili že petič. V začetku oktobra je 
bila revija cerkvenih pevskih zborov v 
Cerkljah na Gorenjskem). 

Leta 1993 so s programom sedmih ljud
skih pesmi sodelovali v radijski oddaji Po-
jo amaterski zbori. Za seboj imajo tudi na
stop v tujini. Leta 1987 so peli v Švici na 
tradicionalnem srečanju slovenskih izse
ljencev v Einsindelu. Poleg programov v 
okviru prireditev v domačem kraju, tradi
cionalnih letnih koncertov, ki jih prireja 
domače K D na odru Jakličevega doma, na
stopajo tudi na komemorativnih priredi
tvah ob Lipi sprave v Ljubljani in v Ko
čevskem Rogu. S petjem dobrepoljskih 
fantov ob breznih groze je opremljena tu
di jubilejna kaseta ob petdesetletnici po
bojev v Kočevskem Rogu. 

Po pripovedovanju Toneta Šinkovca 
zapisala novembra 1995 Anka Novak 



JANEZ PAVLIN - NOVI PREDSEDNIK OO SKD 
DOBREPOLJE - STRUGE 

"Pridobiti moramo tudi 
mlade 99 

Težko je trditi, po čem Dobrepoljci najbolj poznajo Janeza 
Pavlina iz Ponikev. Kajti Janez je Janez - povsod prisoten 
in opazen. 

Če ga po naključju sreča
mo z vozom sena kje v Po
nikvah, dobimo vtis, daje 
kmet od glave do peta. Če 
bi ga videli v šoli na Vid
mu, kjer uči matematiko in 
tehnično vzgojo, bi si o 
njem ustvarili podobo ene
ga tistih mladih učiteljev, 
ki prinašajo v razred sproš
čenost in pristen stik z 
učenci, pa čeprav mu zad
njič na televiziji niso ver
jeli, da je učitelj. Morda 
zaradi mladostnega videza. 
Ko pa ga vidimo na kole
su, dobimo vtis, da živi le 
za šport in kolesarstvo. To
rej kmet, učitelj, športnik, 
kmalu pa tudi strojni inže
nir. Odkar je bil uradni fo-
tograt Slovenske vojske za 
Gorenjsko na svetovnem 
pokalu v biatlonu, ki je bi
lo marca na Pokljuki, se 
vse bolj navdušuje tudi 
nad fotografiranjem. 

Mladostno razigran in 
zagnan ne pozna ovir na 
poti do uresničitve svojih 
številnih idej. To, kar si 
zamisli, tudi izpelje, brez 
nepotrebnih zapletov. Bi l je prvi, ki se je 
že leta 1994 domislil, da bi sc Dobrepolj
ci udeležili iger brez meja in sc tudi samoi
niciativno prijavil. Letos si je zadal, da bi 
učencem omogočil udeležbo na televiziji 
v igrici Hugo, kar so si že dolgo želeli. V 
enem mesecu je bila zamisel realizirana. Z 
dobrimi idejami prihaja na dan tudi v Tu
rističnem društvu, katerega član je. Vse za 
Dobrepolje. Da bi bilo o njem kaj več sli
šati v širšem prostoru. In Janezu ni mogo

če zanikati njegovih zaslug za to. 
Hitro naveže stike in nova poznanstva. 

"Od povsod poskušam kaj koristnega pri
nesti", sem ga slišala reči ob neki prilož
nosti. To bo kar držalo. Poleg vsega, s či
mer se ukvarja, pa bi iz razgovora sklepa
la, daje najbolj ponosen na svojo domačo 
vinoteko in na svojo kobilico, ki jo kliče 
z zanimivim imenom "Fajnedame". 

Zares zanimiv ta Janez. Kljub temu, da 
sc ukvarja z veliko stvarmi, pa bi mu vsaj 

Pri vojakih (v družbi Lojzeta Peterleta) 

na prvi pogled težko prisodili, da njegovo 
zanimanje velja tudi politiki. Na zadnjem 
sestanku OO S K D Dobrepolje - Struge so 
mu člani odbora zaupali predsedniško me
sto, ob volitvah na občnem zboru je na
mreč dobil največ glasov. 

Kako si Janez razlaga to zaupanje? 
"Priznam, da sem zadovoljen, da so mi 

zaupali to funkcijo. Zdaj sem pripravljen 
spopasti se in delali." 

K a k o boš vodil stranko? Po čem bo raz
poznavna? 

Najprej moramo pogledati, koliko člans
tva je in narediti točno evidenco. Prizade
val si bom, da bomo dosedanje članstvo 
obdržali in si z raznimi zaupanja vrednimi 
potezami pridobili tudi čim več novih. 
Glavna naloga pa bo ustanovitev pomlad-
ka SKD (MKD). Predvsem pa nameravamo 
konstruktivno sodelovali pri razreševanju 
problemov v občini. Mislim, da ni dovolj, 
če si samo proti nečemu, vedno je treba po
nuditi boljši predlog. Vedno pa sem proti 
evforiji, ker ima ta v končni lazi zmeraj ne
gativne posledice. 

A l i nameravate v stranki pred sejami 
občinskega sveta usklajevati stališča ozi
r o m a , če se ti zdi to potrebno? 

Če bodo na dnevnem redu ključne zade
ve, kolje n.pr. proračun, se mi zdi potreb
no, da se oblikuje enotno mnenje, ki naj 
bi ga člani svela zastopali. 

Torej se ti zdi enotnost stranke pomem
bna? 

Mislim, da moramo člani stranke in nje
ni predstavniki zagovarjati program stran
ke, saj so volilci dali svoje glasove stran-
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ki in njenemu programu. 

V o b č i n s k e m svetu ima s t ranka š t i r i 
svetnike. A l i se ti zd i , da so do zdaj do
volj dobro zastopali p r o g r a m ? 

Kolikor sem lahko sledil dosedanjemu 
dogajanju, mislim, da so delovali konstruk
tivno in dobro. Prepričan sem, da bodo ta
ko ali še bolje tudi vnaprej. 

A l i poznaš članstvo in stanje v stranki? 

SKD je stranka z največjim številom 
članstva v občini. Menim, da so razmere 
v stranki normalne. Kolikor vem, seje ob
činski odbor redno sestajal, opravljal in 
organiziral razne tekoče in druge aktivno
sti ob različnih priložnostih. 

S m o tik pred d r ž a v n o z h o r s k i i n i vol i 
tvami? Že l iš kaj povedati o tej temi? 

Popolnoma se strinjam z mnenjem pod
predsednika SKD g. Tinela Vivoda, ki je 
dejal naslednje: "Če si zaveden Slovenec, 
si državljan Slovenije. In če si državljan, 
imaš dolžnost, da greš na volitve in da vo
liš po svoji vesti." 

Janez je optimist glede izida volitev. Za 
svojo stranko pa še pravi, da ne obljublja 
nemogočega, česar se ne da izpolnili, in 
dodaja, tla so realni in stojijo na trdnih 
tleh. 

Tudi Janez dovolj realno ocenjuje stvari 
in kot sam pravi, je pripravljen delati "z 
vami in za vas". 

Kaj bi mu zato ob koncu pogovora žele
la drugega kot to, da njegova navdušenost 
za delo v kraju, kljub vsemu, kar prinaša 
življenje, ne bi ponehala. 

M. Steklasa 

Kolesarjenje - Janezova najljubša 
rekreacija 

7. tabor SKD 

Za Slovenijo upanje, 
dejanje in poštenost 
Od nedelje , 13.10., pa do sobote, 19.10.1996, so 
potekale v različnih krajih v Prekmurju okrogle 
mize na teme: DRUŽINA IN ZDRAVJE, MEJA IN 
TRANZIT, STRATEGIJA GOSPODARSTVA IN 
TURIZMA V PRLEKIJI IN PREKMURJU. ZAKAJ V 
EVROPO?, MEJNI PREHODI IN CESTNA 
PROBLEMATIKA, CESTNI PROGRAM V 
SLOVENIJI, GOSPODARSKI IN DUHOVNI RAZVOJ 
PODEŽELJA. Tabor je popestril tudi kolesarski 
maraton prjateljstva po občini Beltinci. 

Okrogle mize so vodili priznani stro
kovnjaki za posamezno področje, mi
nistri, državni sekretarji in člani vods
tva stranke. 

V nedeljo, 15.10. pa je bila osrednja 
zaključna prireditev, ki je bila name
njena vsem članom stranke, našim pri
jateljem in simpatizerjem. V Beltince 
so se udeleženci pripeljali s posebnim 
vlakom, avtobusi, osebnimi avtomobi
li, nekateri pa so prišli peš. Pred farno 
cerkvijo v Beltincih seje k maši zbra
la množica udeležencev tabora, po ma
ši pa je bilo poskrbljeno tudi za našo 
prehrano. 

Prckmurci so nas v beltinskem par
ku postregli s svojo kulinarično poseb
nostjo, prekmurskim bogračem (v po
sodah i/, gline, izdelane posebej za to 
priložnost in smo jo lahko odnesli s sa
bo) in domačimi klobasami, ni pa 
manjkalo domačega kruha, peciva in 
sadja. 

Osrednjo prireditev je pričel župan 
občine Beltinci g. Jože Kavaš, pred
sednik pripravljalnega odbora tabora 
in predsednik OO S K D , ki je predsta
vil občino Beltinci in pokrajino ter 
ljudi ob Muri. Predsednik S K D Lojze 
Peterle je v svojem nagovoru najprej 
izrazil veselje, tla seje na taboru zbra
lo toliko udeležencev, bik) nas je več 
kot 15.000. Izrazil je prepričanje, tla 
bo stranka na državnozborskih voli
tvah na Martinovo dobila pričakova
no podporo volilcev. Naštel je dosež

ke stranke v 7-letncm obdobju in pou
daril, da SKD kandidira ljudi, ki niso 
obremenjeni z aferami in škandali. Pe
terle je spomnil, da je stranka na pr
vih demokratičnih volitvah leta 1990 
dobila največ glasov. Zaupanje slo 
venskih volilcev v krščanske demo
krate je bilo na naslednjih volitvah 
leta 1992 še večje. Tedaj je bila stran
ka postavljena pred dilemo: ali na bo
jišče ali pa ostali v opoziciji, kjer smo 
bili že 45 let. Uspehi so dokazljivi, da 
ne dvomi t) ponovnem zaupanju vo
lilcev. 

Sletlil je kulturni program, v ka
terem so se zvrstili nastopi članov 
kullurno-umetniškega društva, beltin-
ska folklora, tamburaši, Marko banda, 
Kociprova banda. Med nastopi posa
meznih skupin so se predstavili tudi 
vsi kandidati za poslance v Državnem 
/boru, množici je spregovoril tudi 
podpredsednik stranke SKD g. Tine 
Vivod, izseljenec iz Argentine. V na
daljevanju programa so obiskovalce 
navdušili Čuki, predsednik SKD Loj
ze Peterle pa je kar nekaj narodnih noš 
zaigral na harmoniko. 

Prav zagotovo nikomur ni bilo 
žal, daje prišel v Beltince. Organiza
cija prireditve je bila odlično izvede
na, vreme je bik) lepo in kar škoda, 
tla je tako hitro prišel čas, določen za 
povratek. 

Za OO SKD Dobrepolje - Struge 
Marija Kramiar 



Akcija Turist ičnega društva Dobrepolje 

"Za najlepše urejeno 
kmetijo" 
Turistično društvo Dobrepolje je na svoji seji, dne 
18.4.1996, sprejelo sklep, da v okviru akcije "Moja dežela 
- lepa, urejena in čista" organizira ocenjevanje kmetij. 

Komisija v sestavi Jane/. Pavlin, Anica 
Šlrubclj, Anka Hočevar, Tina Gregorič ( so
delovanje odklonila), Pavlina Novak ter 
kol zunanji sodelavec Vinko Blatnik i/. 
Ivančnc Gorice pripravila kriterije /a oce
njevanje, in sicer: 

• splošni izgled hiše /. okolico (vrt, gos
podarsko poslopje); 

• urejenost celotne domačije (dvorišče, 
vrt, tlakovanje, komunalna urejenost, raz
nolikost rastlinja); 

• funkcionalnost poslopij (hiša, hlev, ga
raže, kozolec, itd.), 

• čistost. 
Na predlog posameznih vaških skupno

sti i/, vseh vasi naše občine so prišle v iz
bor za ocenjevanje naslednje kmetije OZ, 

domačije: 
1. Silvo ŠKRLEC, Videm 11 
2. Jože GAČNIK, Ponikve 4 
3. Ciril LENARČIČ, Ponikve 9 
4. Jana LEVSTIK, Ponikve 14 
5. Janez TOMŠIČ, Ponikve 24 
6. Janez SOMRAK, Ponikve 33a 
7. Anton KASTELIC, Cesta 8 
8. Anton STRNAD, Cesta 9 
9. Viktor VOLEK, Cesta 69 
10. Jože ZRNEC, Zdenska vas 51 
11. Janez NOVAK, Zdenska vas 26 
12. Brane PAJK, Zdenska vas 11 
13. Marija GAČNIK, Zdenska vas 6 
14. Tone KASTELIC, Podgora 13 
15. Anton BABIC, Bruhanja vas 20 
16. Ivan BABIC, Mala vas 29 

17. Marjan HOČEVAR, Mala vas 19 
18. Anton ŠPORAR, Mala vas 24 
19. AHAČEVČIČ, PodpečU 
20. AHAČEVČIČ, Podpeč13 
21. ZABUKOVEC,Podpeč8 
22. Drago ŠINKOVEC, Hočevje 20 
23. Drago GRM, Hočevje 13 
24. Dušan PUGELJ, Lipa 1a 
25. Jože KRAŠEVEC, Tržič 14 
26. Jože NOVAK, Kompolje 68 
Vse naštete kmetije si je v septembru ko

misija ogledala, vsako posamezno doma
čijo pa smo tudi- fotografirali, 

Vse fotografije srno povečali na A4 for
mat in jih bomo razstavili po 15. novem
bru v sejni sobi v stavbi občine. Ocenje
vanje posameznih kmetij bo dvojno, in si
cer: , 

1. ocena strokovne komisije 
2. ocena občanov 
Občani bodo ocenjevali kmetije na sami 

razstavi. Vsak bo lahko ocenil tri kmetije 
s točkami od 1 do K). Tako zbrane točke 
bo komisija seštela in na ta način ugoto
vila, katera kmetija bo po mnenju občins
tva najlepša oz. najbolj urejena. 

Razglasitev najlepše urejene kmetije bo 
14. decembra 1996 v Jakličevem domu. 
Tudi za nagrade bomo poskrbeli. 

Vse podrobnosti o tej prireditvi bomo 
objavili v decembrski številki glasila Naš 
kraj. 

Z« TI) Pavlina Novak 

TURISTIČNO D R U Š T V O DOBREPOLJE IN VAS PODGORA 
organizirata v nedeljo, 1. decembra 

P r o s i m o vse in teresente, ki bi želeli prodajat i na tem se jmu , da se 

nam javite. Želja organizator jev je, da bi na tem se jmu p rvens tveno 

prodaja l i adventne venčke in aranžmaje vseh vrs t , pa tud i vse 

druge art ik le, ki so aktualn i tako za Mik lavža kot za bož i čno -novo -

letni čas. 

Pri jave do 2 5 . n o v e m b r a sp re jema Pav l ina Novak (tel. 787-177) 

Gograd d . o . o . , 
Peruzzijeva 35 , 
Ljubljana 

Zaposlimo redno 
mladega pridnega fanta 
za delo na gradbenem 
stroju - rovokopaču z 
znanjem ali za priučitev. 
Delo je zagotovljeno na 
območju Dobrepoljske 
doline. 

Informacije na telefonu: 
061 / 127-46-86 



Oktober - mesec požarne 
varnosti 
Gasilci imamo že vrsto let mesec oktober rezerviran za preverja
nje usposobljenosti gasilskih enot, tehnične opreme in priprav
ljenosti sodelovanja krajanov. V tem času se akcije vrstijo po celi 
Sloveniji, pa tudi pri nas ni nič drugače. 

polje je poveljstvo pripravilo 
razpored aktivnosti za posa
mezna društva, da pokažejo, kaj 
so sposobna napraviti. 

Razpored vaj je bil sledeč: 
Sobota, 19.10. 
- PGD Struge ob 14.00 
- PGD Zdenska vas ob 15.30 
- P G D Videm ob 17.00 
- PGD Hočevje ob 18.00 
Nedelja,20.10. 
- PGD Ponikve ob 10.00 
- P G D Kompoljeob 14.00 
- PGD Zagoriea ob 15.30 

Že v začetku meseca je bil od
prt mednarodni sejem 
"ZAŠČITA" v Kranju. Tuje bi
lo razstavljeno veliko zanimi
ve opreme za zaščito in reševa
nje. Organizirana so bila tudi 
različna posvetovanja in prikaz 
taktične vaje, katerih smo se 
udeležili tudi mi v okviru Ga
silske zveze Slovenija. 

V soboto, 12. oktobra, je bi
lo organizirano medobčinsko 

tekmovanje iz občin Dobrcpo-
lje, Grosuplje in Ivančna Gori
ca na športnem igrišču pred ga
silskim domom v Stični. Tek
movanja se je udeležilo 43 
ekip. Skupaj je bilo zbranih 
blizu 600 gasilcev, kar je do
kaz, da je to organizacija, s ka
tero je potrebno računati. Tek
movanje je bilo zelo dobro or
ganizirano in se je odvijalo 
brez zapletov. 

PGD Zdenska vas -
voda kot iz topa 

*» W " I I J 1 ^^^^M 

PGD Zagoriea - hitra in 
učinkovita akcija 

PGD Struge - črpanje vode iz vodnjaka 

PGD Ponikve - tekmovalna ekipa pripravljena na start 

Iz Gasilske zveze Dobrepo-
Ijc so se udeležili tekmovanja 
članska ekipa A iz PGD Struge, 
članska ekipa B iz PGD Ponik
ve in mladi gasilci 7-11 let iz 
PGD Ponikve, ki so osvojili ce
lo prehodni pokal za I. mesto 
v medobčinskem merilu. Tudi 
drugi rezultati so bili zelo do
bri, saj so člani B iz PGD Po
nikve dosegli ekipno tretji re
zultat vseh treh občin. Skoda, 
da se iz naše zveze ni udeleži
lo tekmovanja več ekip. 

Tudi v Gasilski zvezi Dobre -

Vsa društva so ob določeni 
uri izvedla zamišljene vaje, ka
tere so spremljali člani uprav
nega odbora in poveljstva GDZ, 
ki so jih po zaključku tudi ana
lizirali in ugotavljali pomanj
kljivosti. Na žalost pa je v ne
katerih krajih prisostvovalo ze
lo malo gledalcev. 

V torek, 22. oktobra, je bilo 
organizirano enodnevno uspo
sabljanje za uporabnike radij
skih postaj v sistemu zaščite in 
reševanja (ZARE) v izobraže
valnem centru na Igu. Ker smo 



PGD Ponikve - ekipa B pod budnim očesom sodnika 

tudi gasilci uporabniki lega si
stema, smo se tega tečaja ude
ležili skupaj s pripadniki civil
ne zaščite. Seznanjeni smo bili 
z načinom uporabe radijskih 
postaj, logistiko zvez. in kodek
som obnašanja. V soboto, 26. 
oktobra, smo to znanje tudi 
praktično preizkusili na terilo-

PGO Kompolje - tudi kmetijska mehanizacija 
pride prav 

riju naše občine skupno s civil
no zaščito. 

Za cn mesec je bilo aktivno
sti in dela več kot preveč. 
Upam, da se bo to odražalo tu
di v usposabljanju članov. Po
seben poudarek mora biti seve
da tudi na ljudeh, saj je to delo 
prostovoljno, ki je največkrat 

premalo spoštova
no, čeprav je v 
službi sočloveka. 
Gasilstvo v Slove
nij i je izredno 
močna in množič
na organizacija, ki 
ima dolgoletno 
tradicijo. Družba 
to premalo ceni, 
predvsem pa mu 
daje premalo fi
nančnih sredstev. 
Da bomo mogli 
doseči dovolj veli
ko učinkovitost, 
rabimo veliko izo
braževanja novih 
kadrov, predvsem 
pa opremo, ki pa 
je velikokrat ne
dosegljiva. 

PGD Videm - vaja se 
je pričela 

m 

PGD Ponikve - najbolj navdušeni za reševanje so bili mladi 
gasilci 

Ponikve - pri reševanju 
brez dihalnih aparatov ne gre PGD Ponikve - dve tekmovalni ekipi, trije pokali 



Obnovljena kapelica na 
Cesti 
Vaščani Ceste lahko vzklikamo MOJA DUŠA 
POVELIČUJE GOSPODA, ker danes je dan, ki ga je nare
dil Gospod. Že nekaj let je tlela v nas želja, da si sveti 
Anton v naši vasi zasluži lepše bivališče. V letošnjem 
marcu pa se je ta želja pričela uresničevati . 

Kapelica jo bila Zgrajena po mnenju naj
starejših vaščanov pred približno sto leti, 
Na ta objekt smo bili Ceščani vedno veza
ni, saj je bil v njem sveti Anton, zavetnik 
naše vasi. Po priprošnji sv. Aniona smo tu
di lažje prihajali do Boga in božjega us
miljenja. V zadnjih letih pa je pričela ka
pelica propadali, ker je bila zaradi asfalti
ranja ceste 20 cm pod nivojem asfalta. Ker 
jc bila od ceste oddaljena le 70 cm, je ob 
vsakem večjem nalivu voda zalila notra
njost svetišča. To je povzročalo zamakanjc 
in kondenzacijo vlage. Zaradi vlage je od
padal omet, trohneti pa jc pričel tudi kip 
sv. Antona. Pozimi so bila vrata zaradi plu
ženja zatrpana s snegom, tako da je bila 
kapelica nedostopna. V to razpadajoče zna
menje sredi vasi smo vaščani že nekaj let 
zrli Z žalostnim srcem in z odločnostjo, da 
moramo kapelico uredili. Najprej smo mi
slili obstoječo kapelico dvignili in jo izo
lirati. Po posvetovanju s strokovnjaki so 
nam to odsvetovali. Izboljšali bi morali te
melje, kar pa bi bil zaradi uničenja objek-

la zelo težak gradbeni in finančni poseg. 
Tako smo se raje odločili za novogradnjo 
nove kapelice, ki pa jc enaka prejšnji tako 
po obsegu, izgledu in dimenzijah. 

Ustanovljen je bil gradbeni odbor pod 
vodstvom Jožeta Drobnica, ki je bil vse
skozi zelo aktiven. Pri financiranju in pri 
sami gradnji so bili dejavni skoraj vsi vaš
čani. Ko smo pobirali denar po hišah, smo 
lahko ugotovili, da kapelica za nas vašča-
ne Ccsle ni le nek kulturni objekt, ki ga bi 
bilo dobro ohraniti, temveč nam pomeni 
mnogo več. To je znamenje vere v Boga 
in zaupanja do našega pripro.šnjika svete
ga Antona. Dela, ki so jih opravljali vaš
čani, so bila vsa brezplačna, nekateri pa so 
dali ludi svoj material. 

Kapelica ima tloris 2,8 x 2,57m višina 
do strehe pa je 3m. Pomaknjena jc 1,5m na
zaj in dvignjena je70cm.Tudi njena zuna
njost in notranjost jc enaka, le da so upo
rabljeni novi materiali. 

Ostala je in bo spomin vere naših pred
nikov, ki sojo na tem mestu postavili, da
našnjim rodovom v opomin, vzpodbudo in 
ponos, prihodnjim rodovom pa smer vere 
in življenja. Najprej se zahvaljujemo vsem 
vaščanom za denar, material, delo in moli
tev; vsem mojstrom za vsa dela in gospo
du župniku za blagoslovitev kapelice, nas

vete in vzpodbujanje ob gradnji. 
Posebna zahvala velja predsedniku grad

benega odbora Jožetu Drobniču, ki je bil 
gonilna sila vseh del, opravil je največ pro
stovoljnih ur in nosil glavno breme grad
nje. 

Zahvaljujemo se tudi Stanetu Klincu, na
šemu ključarju, ki jc vseskozi sodeloval pri 
gradnji, Tonetu Strnadu, ki je skrbel, daje 
bil ves material pravočasno preskrbljen. 
Posebna zahvala velja Mohorjevim, Drob-
ničevim in Anžetovim. 

Zahvala velja mojstrom: Marjanu Prija
telju, Mizarstvu Grandovcc, Vinku Erču-
lju, Tonetu Zupančiču, Francu Godcu in 
Tonetu Boštjančiču. 

Naj Bog in naš velik priprošnjik sv. An
ton vsem bogato poplača z zemeljskimi in 
nebeškimi darovi. Se enkrat naj velja vsem: 
»BOG LONAJ«. 

Gradbeni odbor 
Foto: Ivan Grandovec 

1J yyyvidcoteka\\( 
fB 0 N D l 
i F*orvikve 64 } 
\\ (poleg kegljliča) // 

Delovni čas: 

PON 17.00-20.00 
SRE 17.00-20.00 
PET 17.00-20.00 
SOB 18.00-20.00 

Cena izposoje kasete je 200 SIT/2 dni ali vikend! 
Pri enkratni izposoji 4 kaset - 5 izposoja brezplačna! 

Dodatne informacije na tel. 787 738. 



Družinski kotiček vfrb 

Mesce november - mesec zavit v meglo, v 
puščobo, v napeto mlačnost človeka, me
sec, v katerem se je narava predala počit
ku. 

1. november - dan spomina na mrtve -
vsi sveti. 

Praznik naših pokojnih. Ko sc s hvalež
nostjo spominjamo vseh, ki so z nami ži
veli, ki smo z. njimi delili dobro in hudo, 
ki smo jih bolj ali manj imeli radi. 

Skratka dan, ko se spomnimo, daje člo
vek v svoji zunanjosti minljivo bitje. 

Dan, ko nas morda spreleti strah, kdaj bo 
nas pokrila mali zemlja s svojo prvinsko 
odejo. 

Dan, ko se z ljubeznijo spominjamo na
ših umrlih, če smo z njimi znali živeti v 
sožitju - dan spomina žalostnega slove

sa od človeka, ki smo ga imeli radi. 
Dan, ki je morda grenak spomin, kako 

nismo mogli, nismo znali ali morda nismo 
imeli časa uskladiti mnenj in želja s pokoj
nim - dan še bolj žalostnega spomina slo
vesa. 

Dan spomina na mrtve je zato tudi naš 
praznik, naj bo naš mejnik, ob katerem se 
zamislimo v kvalitelo našega življenja in 
odnosa do naših najbližjih. 

Čemu se truditi, če pomislimo, da je s 
smrtjo vsega konce'.' Zavedati se moramo, 
daje smrt sestavni del našega življenja, da 
moramo prav živeti v odnosu do soljudi. 
Za minljivostjo zemeljskega življenja os
tanejo naše sledi. Ni konce, kot vsi radi re
čemo, če nekdo umre: "Al i se mu je izpla
čalo? Prišla je smrt in Z njo konec vsega." 

Vsak človek je ob svojem času enkratno 
in neponovljivo bitje. Vsak pusti svoj del
ček v mozaiku življenja. 

Zalo nam ne sme biti vseeno, kakšen bo 
"pa moj kamenček" - prispevek k mozai
ku zemeljskega življenja. 

Dr. Anton Trstenjak je veliko razmišljal 
0 smrti. Med razmišljanji o smrti je med 
drugim zapisal: 

"Ko sc učimo živeli, sc učimo ludi umi
rati. Vsaj tako bi morali dosledno ravnati. 
Kdor ne zna prav živeti, bo težko znal lu
di prav umreti. Ko premišljujemo o življe
nju, torej nehote premišljujemo obenem o 
smrti" 

Ko pravimo, da imamo n.pr, že petdesel 
lel življenja, pozabljamo, da teh petdesel 
let pravzaprav več nimamo; so že za nami, 
nepovratno. Čim več let imamo za seboj, 
tem manj jih imamo pred seboj. Čim več 
življenja si laskamo pri sebi, tem več smr-
ti imamo v sebi. To je kruta resničnost, ki 
je ne moremo odvrnili od sebe. 

A. Š. 

Dobrepoljski osnovnošolci 
na igrici HUGO 
V petek, 27 septembra, smo tudi mi igrali 
igrico HUGO na televiziji. Povabilo smo 
dobili že mesec dni prej, da bi se lahko ma
lo pripravili. 

Da smo uspeli sodelovali v tej priljub
ljeni igrici, se moramo zahvaliti učitelju 
lane/.u Pavlinu, saj se je dogovoril za na
še sodelovanje z voditeljem Gregorjem 
Krajcem. Naš sponzor na tej oddaji pa je 
bilo Turistično društvo Dobrepolje. Za nas 
so kupili in natiskali majice in in poskr
beli za razglednice, ki smo jih podarili 
nasprotni ekipi. Osnovna šola nam je po
darila brezplačno pijačo v Dairy Quecnu. 
Naš gost pa je bil Janez Pavlin. 

V studio smo prispeli ob 17. uri. Najprej 
smo naredili nekaj vaj in poskusili z igra
njem igrice. Bilo je zelo zanimivo, saj smo 
bili večinoma v studiu prvič. Bilo je veli
ko kamer, luči in televizijskih delavcev. Z 
našimi nasprotniki z Jesenic pa smo si bili 
na bojni nogi in smo sc tudi prepirali. Spr
va smo bili zelo napeli, ko pa smo enkrat 
pričeli z igro, smo se počutili že bolje. Do
bili smo 16.000 SIT, ki jih bomo porabili 
za končni izlel. Dobili pa smo tudi pizz.e. 

Z rezultatom smo bili kar zadovoljni. 
Zvečer smo se utrujeni vrnili domov, 

nami je bila prijetna dogodivščina. 
za 

Igralce, ki so zastopali razred, smo zapro
sili za kratke izjave: 

Tomaž Blatnik: "Prišel, videl ... strmo
glavil." 

Gregor Babic: "Zmagal sem in vsi so bi
li veseli." 

Vanja Rus: "Prvič sem imela tremo, ko 
pa sem se navadila na tipke, je bilo že bo-
Ije." 

Vanja Rus, S.a razred 

8.a razred z razrednikom in učiteljem Janezom Pavlinom 



Spet se je začelo 
Minila sla že cela dva meseca, odkar smo 

osnovnošolci in dijaki vstopili v novo šol
sko leto. V mesecu oktobru pa se je v naši 
župniji pričel tudi mladinski verouk. Tudi 
letos smo, tako kot lani, mladi razdeljeni 
v dve skupini, v študentsko in dijaško sku
pino. Naj povem, da letos obiskuje štu
dentsko skupino okoli dvajset, dijaško 
skupino pa zaenkrat nekaj več kot petde
set mladih. Med dijaki nas jc okoli štiri
deset takšnih, ki smo redni člani skupine, 
kar pomeni, da smo sc obvezali, da bomo 
verouk redno obiskovali. 

Najprej bi vam rad povedal nekaj o tem, 
kakšen je naš verouk, kaj počnemo in o 
čem se pogovarjamo. Vsako soboto zvečer 
se vsi skupaj zberemo (tako dijaki, kot tu
di študentje) v kapeli župnišča, kjer v mo
litvi ali božji besedi iščemo Boga. Po tem 
uvodnem delu se dijaki in študentje loči
mo. Cilj študentske skupine je predvsem 
čim boljša priprava na zakon. Gotovo je to 
v današnjem času zelo pomembno, saj vsi 
vemo, da v javnosti prevladuje glede po
roke, zakona in družine sila »čudno« mne
nje. V dijaški skupini pa se pogovarjamo 
0 najrazličnejših temah, ki zadevajo nas 
mlade; o ljubezni, o prijateljstvu, o odno
su med Bogom in človekom, o vrednotah 
in še o marsičem podobnem. Uvod v temo 
pripravi kaplan Jernej, ali član skupine. Po
tem se razdelimo v manjše skupine, v ka
terih o dani temi razmišljamo in se pogo
varjamo. Te male skupine imajo velik po
men, saj se znotraj njih ustvari nek odnos. 
Člani teh skupin so med seboj močno po
vezani. Na koncu pa se vsi dijaki zopet 
/beremo skupaj in vsaka skupina na krat
ko predstavi svoje razmišljanje ob dani te
mi. Poleg vsega tega tudi veliko prepeva
mo. Pozornost si izkažemo s tem, da po 
vsakem končanem verouku čestitamo ti
stim, ki so v prejšnjem tednu imeli rojstni 
dan ali god, 

Da pa ne bi bil verouk preveč enoličen, 
vsak mesec povabimo med nas gosta, ki 
nam pripoveduje o stvareh iz področja, s 
katerim se ukvarja. Skupaj z. g. kaplanom 
smo si letos zastavili še več ciljev. Tako 
smo se odločili, da bo vsak mesec ena iz
med skupin pripravila temo, o kateri se bo
mo potem pogovarjali. Med nami dijaki bo 

nekajkrat tudi študentska skupina, ki bo 
pripravljala teme povezane s pripravo na 
zakon. Eden naših ciljev je, da bi se pove
zali tudi z drugimi veroučnimi skupinami, 
predvsem s skupino iz Strug in Velikih 
Lašč. 

Na pobudo kaplana smo se odločili, da 
bomo v časopisu Naš kraj začeli urejati 
»Mladinsko stran«. Tu boste lahko brali o 
stvareh, o katerih smo se pogovarjali pri ve
rouku, poročali vam bomo o gostih, ki nas 
bodo obiskovali, o srečanjih, katerih sc bo
mo udeležili, sestavili bomo kakšno anke
to, prebrali pa boste lahko tudi marsikate
ro razmišljanje mladih fantov in deklet iz 
naše župnije. 

Ob tej priložnosti bi rad povabil vse mla
de, ki se niste še nikoli udeležili mladin
skega verouka, da se nam enkrat pridruži
le in da, če vam bo verouk seveda všeč, z 
nami tudi ostanete. 

Janez Tomšič 

Nova Štifta '96 
V nedeljo 13.10. seje dobrepoljska mla

dina udeležila srečanja mladih pri Novi 
Štifti. 

Že na začetku nas je v dobro voljo spra
vil prelep sončen dan. V kar lepem številu 
smo se pripeljali do Nove Štifte, kjer so že 
bili zbrani mladi i/. Velikih Lašč, Ribnice, 
Škocjana, Kočevja ... 

Z večino mladih se že dobro poznamo, a 
sc vedno najdejo novi obrazi, ki jih z ve
seljem sprejmemo medse. 

Kmalu so nas povabili v cerkev, kjer nas 
jc nagovoril prof. Otmar Črnilogar, ki go
vori desel jezikov inje eden izmed preva
jalcev Svetega pisma, ki je izšlo pred krat
kim. 

Na zelo zabaven način nam je predstavil 
nov slovenski prevod Svetega pisma in 
samo prevajanje, ki je potekalo kar 16 let. 
Postavili smo mnogo vprašanj, na katera 
smo dobili izčrpne odgovore. 

Po osrednjem delu je sledil še zabavni 
program z družabnimi igrami in skromno 
pogostitvijo. 

Popoldne je minilo prehitro in vsi vese
li in polni informacij smo sc vrnili domov. 

Helena Hočevar 

Piše: Konrad Piko 

Iz Društva 
upokojencev 
Na naši redni seji društva, ki smo 
jo imeli 13. oktobra, smo med 
drugim razpravljali tudi o naku
povalnem izletu na Madžarsko. 
Dogovorili smo se, da bo ta izlet 
9. novembra 1996, z odhodom iz 
Vidma ob treh zjutraj. Seveda bo 
začel avtobus pobirati udeležence 
že ob 2.45 iz Kompolj in Poni-
kev in nato na Vidmu. Cena izleta 
jc 2300 SIT, kot je bilo že objav
ljeno. Priporočamo, da vsak vza
me marke, za menjavo je najbolj 
ugodno na Madžarskem. 

Dogovorili smo se tudi za mar-
tinovanje, ki bo v našem domu 
dne 16. novembra, to je na sobo
to s pričetkom ob 19. uri. Pridite, 
veselo bo, za pijačo in jedačo bo 
tudi preskrbljeno. Vse ostalo bo
ste zvedeli od vaših članov uprav
nega odbora za vsako vas. 

Moram vas še seznaniti s tem, 
da je naša kuhinja prenovljena in 
opremljena po novem. Ker še ni
smo poravnali vseh računov, bo
mo objavil i v naslednji številki 
seznam vseh del in stroške. Pa še 
to, v naš dom smo se preselili v 
soboto, 12. oktobra. Pri selitvi so 
pomagali Jože Zakrajšek, Jože 
Grm, in Anton Kaplan pri prevo
zu in prenosom inventarja v dom. 
V dopoldanskem času pa so žen
ske uredile in počistile, saj je bi
lo vse zaprašeno in umazano od 
vrha do tal. 

Vsem skupaj najlepša hvala za 
opravljeno delo, tudi Tončki Ka-
stelic, Julki Luzar in Julki Tom
šič. 

Konrad Piko 



Razstava 
pasemskih 
malih živali 
Člani Društva gojiteljev 
malih pasemskih malih 
živali Velike Lašče smo se za 
letošnjo jesen odločili, da 
bomo gojitelji malih živali 
razstavljali svoje živalice v 
Grosuplju v Gasilskem 
centru. 
Razstava bo odprta: 
9.11.1996 od 8. do 18. ure in 
10.11.1996 od 8. do 17. ure. 

V letošnjem letu bomo gojitelji ma
lih živali razstavili večje število raz
nih pasem kuncev, perutnine, ptic in 
drugih živali. Priprave na razstavo 
so potekale skozi vse leto. Gojitelji 
so se zavzemali za čim večje število 
raznih pasem, za njihovo vzrejo in 
selekcijo, za kar bodo dobili oceno 
na razstavi. Razstava bo tudi tekmo
valnega značaja, saj bodo male ži
vali ocenjevali sodniki — člani sod
niškega zbora pri Zvezi društev go
jiteljev malih živali Slovenije. Za 
vsako pasmo pa bodo rejci prejeli za 
najboljše ocenjene živali diplome, 
ostali razstavljala pa priznanja za 
sodelovanje. 

Vsak član društva gojitclj malih 
živali, ki želi sodelovati na razsta
vi, mora izpolnjevati za svoje lepot
ce kar nekaj pogojev: kot prvo mo
ra biti žival čiste pasme, bili mora 
zdrava, higijensko čista, biti mora te
tovirana in vpisana v rodovnik in 
nenazadnje mora biti živalica cep
ljena proti kužnim boleznim. 

Vse ljubitelje malih živali od 
najmlajših do najstarejših vljudno 
vabimo, da sc v navedenih dneh og
ledajo zanimivo razstavo, ki jo bo 
pripravilo Društvo gojiteljev pasem
skih malih živali, katerih člani de
lujejo na območju občin Grosuplje, 
Ivančna Gorica, Dobrepolje, Ribni
ca in Velike Lašče. 

Nasvidenje na razstavi v Grosup-
lju. 

Predsednik DGPMŽ Velike fuišče 
Franci Adamič 

Tajnik: Ludvik Hren 

Športno društvo Dobrepolje 
Nekaj časa se nismo oglasili. To pa ne po

meni, da so nam moči pošle. Ravno obratno, 
delamo s polno paro. Zaključili smo največji 
projekt v letošnjem letu - Igre brez meja - ki 
smo se ga lotili skupaj s Turističnim društvom 
Dobrepolje. V avgustu smo organizirali turnir 
v malem nogometu za veterane. Udeležile so 
sc ga štiri ekipe, dve domači in dve zunanji. 
Na splošno presenečenje je prvo mesto osvo
j i la ekipa ŠD Dobrepolje. Namreč, nekateri 

igralci i/, domače ekipe niso igrali mali no
gomet že vrsto let, vendar so dokazali, da še 
niso za v staro šaro. 

Do konca smo pripeljali tudi občinsko pr
venstvo v malem nogometu. Občinski prvak 
je ekipa Videm - Trgojan, drugo mesto jc os
vojila ekipa Okrepčevalnica Zora in tretje me
sto ekipa ,SD D V Z Ponikve. Tudi strelci so se 
izkazali : Vil i Babic z 29 goli, Jože Novak /. 
20 goli, Damjan Strnad, Boštjan Strnad in To
maž Zabukovcc s 17 goli. 

Pa poglejmo še končno lestvico za leto 1996: 

1.VIDEM TRGOJAN 14 12 2 0 38 86 26 + 60 
2.0KREPČ. ZORA 14 10 3 1 33 67 20 + 47 
3.ŠD DVZ PONIKVE 14 8 1 5 25 61 36 + 25 
4.BRUHANJA VAS 14 8 1 5 25 45 25 + 20 
5.KOMA 750 14 8 1 5 25 58 32 + 26 
6.PREDSEDNIKI 14 3 1 10 10 33 71 38 
7.ŠD STRUGE 14 2 0 12 6 31 60 - 29 
8.ZAG0RICA 14 0 1 13 1 13 124 • 111 

Prvi dve ekipi sla se uvrstili na medobčinsko prvenstvo med občinami Grosuplje. Ivančna 
Gorica in Dobrepolje. 
Tekmovanje je potekalo I5.10, ob 9.00 uri na novozgrajenem igrišču na Cušperku. Končni 
vrstni red je bil naslednji: 

1. BIFE ŠK0RC - IVANČNA GORICA 
2. KRKA - MIZARSTVO TRUNKELJ 
3. PIVNICA KRJAVELJ - GROSUPLJE 
4. OKREPČEVALNICA ZORA - KOMP0LE 
5. SSK RAČNA 
6. VIDEM - TRGOJAN 

ZIMSKA REKREACIJA IN TEKMOVANJA: 

PONEDELJEK, 4 .11 .1996 , od 19.30 do 21.30 ure, S P L O Š N A REKREACIJA M 0 § K I (do 30 let) 
TOREK, 5 .11 .1996 , od 18.30 do 20.30 ure, S P L O Š N A REKREACIJA MpSKI (nad 30 let) 
SREDA, 18.10.1996, od 18.30 dalje, NAMIZNI TENIS - M E D O B Č I N S K A LIGA 
ČETRTEK, 24.10.1996, od 18.30 do 20.30 ure, S P L O Š N A REKREACIJA ŽENSKE (nad 15 let) 
NEDELJA, NOVEMBER,od 14.00 do 16.00 ure, K O Š A R K A - TROJKE - OBC.LIGA 

Rekreacija bo potekala vse na 
vedenc dneve, predvidoma do 
zadnjega tedna v mesecu marcu. 
Vsi člani ŠD Dobrepolje, ki se 
želijo rekreirati, sc vključijo v eno 
izmed skupin. Ob prihodu sc ja
vijo vodji rekreacije in poravnajo 
članarino v višini 2000 SIT. 

Opozoriti moram, da je to re
kreacija za starejše od 15 let. 
Otroci pa sc lahko vključijo v 
Športne dejavnosti, ki jih planira 
šola. 

Verjetno ni potrebno omenjati, 
kako je potrebna rekreativna de
javnost vsakega človeka preko 
celega leta. Rekreacija omogoča, 
da se človek tako fizično kol psi
hično sprosti, si nabere novih mo
či. Lc tak človek jc lahko uspe
šen in tudi la/.jc prenaša vsakod
nevne legobe. 

Zato ljubitelji rekreacije še en
krat lepo vabljeni. 

Alojz Kuplenk 



Skupaj proti krinunalu 
Policisti že dalj časa ugotavlja
jo, da priče in očividci različ
nih kaznivih dejanj vse pogo
steje želijo ostati anonimni, 
/lasti pa zavračajo, da bi se kol 
priče pojavljali na sodišču. 
Razlog za to je v tem, da ima 
osumljenec oziroma storilec 
možnost spoznati njihovo 
identiteto ter temelji na bojaz
ni, da bi se slorilec nad njimi 
maščeval ali izvajal kakršne
koli pritiske nanje. Tako osla-
ja policija vse bolj osamljena z 
omejeno količino informacij. 
Policija pa za svoje uspešno 
tlelo nujno potrebuje informa
cije, na podlagi katerih načrtu
je aktivnosti za raziskavo posa
meznih kaznivih dejanj ali za 
odkritje in prijetje njihovih 
Storilcev. Upoštevajoč, da dr
žavljani vedo za vrsto, za poli
cijo pomembnih informacij, ki 
bi prispevale k uspešnim prei
skovalnim dejanjem in dejstvo, 
da smo vsi odgovorni in zain
teresirani za večjo varnost, smo 
se v Upravi za notranje zadeve 
Ljubljana odločili, da uvedemo 
telefonsko številko, na katero 
lahko državljani pokličejo in 
policiji posredujejo informaci
je ter pri tem ostanejo anonim
ni. S pomočjo anonimnih kli
cev na tel. št. OSO - 1200. ki je 

za klicatelje brezplačna, želimo 
vzpostaviti z državljani boljši 
stik in jih motivirati za posre
dovanje informacij. Številka je 
na voljo 24 ur na dan. Na šte
vilko pričakujemo informacije 
o kaznivih dejanjih storjenih 
na območju UNZ Ljubljana in 
njihovih storilcih. Projekt pote
ka pod geslom " N E 
ZANIMAJO NAS VAŠI OSEBNI 
PODATKI, AMPAK PODATKI O 
KAZNIVIH DEJANJIH" in smo 
ga za obdobje šesl mesecev po
skusno uvedli s l. oktobrom 
1996. Začetni rezultati so 
ugodni, saj je bilo v prvem led
ini izvajanja projekta sporoče
nih več kol 90 informacij. Ka
že pa tudi na to, da ljudje čuti
jo odgovornost in so pripravlje
ni pomagati, če se jim pri tem 
ni potrebno osebno izpostavlja
li. Že sedaj lahko rečemo, da 
smo dobili vrsto pomembnih 
informacij, ki bodo prispevale 
k raziskavi posameznih kazni
vih dejanj, še več pa jih priča
kujemo v bodoče. 

Ker si nedvomno vsi želimo 
večje varnosti, je potrebno, da 
se čim bolj množično vključi
mo v ta projekt. 

Marko Orožen, 
, Višji svetovalec MNZ 

Služba za stike z javnostjo 
UNZ Ljubljana 

S K U P A J PROTI K R I M I N A L U 
tel. 080-1200 
Uprava za notranje zadeve Ljubljana 
"Ne zanimajo nas osebni podatk i , 
ostal i boste anonimni" 

Športno življenje 
policistov 
Dne 30.09.1996 smo člani 
Športnega društva 92 Grosuplje 
- Policijska postaja Grosuplje v 
sodelovanju z. Uradom načelni
ka UNZ Ljubljana organizirali 
prvenstvo delavcev UNZ Ljub
ljana v streljanju s serijsko 
zračno puško na strelišču Strel
ske družine 29. oktober Gro
suplje. 

Prvenstva se je udeležilo I l 
ekip in štirje posamezniki. V 

kategoriji ženske je zmagala s 
176 krogi Polona Sladic iz. 
UKS UNZ Ljubljana, v katego
riji moški je zmagal s 162 kro
gi Andrej S kraj nar iz PP Gro
suplje. Ekipno je zmagala eki
pa Policijske postaje Ljublja
na Center (397 krogov), druga 
je bila ekipa OKC UNZ Ljub
ljana (3S7 krogov) in tretja 
ekipa Policijske postaje Gro
suplje (374 krogov). 

Pri organizaciji so nam po
magali: Avlotransporli Kastelec 
Grosuplje, Avtoscrvis Prpič Gro
suplje, Pizzerija Ovi Grosuplje, 
Hoby program Grosuplje, Ama
zonka Grosuplje, Agrograd 
Šcnlpavel na Dolenjskem, Ple
skarstvo Rovanšek Šentvid pri 
Stični, gostilna Pri broncu Ve
liko Mlačevo, Foto Travnik Viš
nja Gora in Avtovleka Kocjan -
čič Ivančna Gorica. Se posebej 
se zahvaljujemo osebju Pen
ziona Podržaj za odlično po
strežbo v zelo lepo urejeni re
stavraciji. 

Dne 04.IO.l996 smo se ude
ležili prvenstva delavcev UNZ 
Ljubljana v malem nogometu, 
katerega je na igriščih na Vrh
niki organizirala PPP Ljubljana. 
Turnirja se je udeležilo IS ekip, 
katere so bile razdeljene v 6 
skupin. Naša ekipa je odigrala 
6 tekem. Petkrat smo zmagali, 
in sicer proti PP Ljubljana Šiš
ka 4:3, proti PP Ljubljana Mo
ste 6:1, proti PP Litija 3:0, proti 

PP Trbovlje 1:0 in proti PP Rib
nica 6:0 ter enkrat igrali neod
ločeno, in sicer proti PP Ljub
ljana Vič 1:1. Na presenečenje 
vseh smo osvojili prvo mesto in 
dobili velik prehodni pokal in 
pokal za prvo mesto, prav tako 
smo dobili pokal za Fair Play, 
Robert Bradač pa pokal za naj
boljšega sličica. 

Dne 09.10. 1996 smo člani 
Športnega društva 92 odigrali 
prijateljsko nogometno tekmo 
na igrišču pri novi osnovni šo
li s člani Športnega društva PAX 
in izgubili z 1:2. 

Za pomoč pri udeležbi na tur
nirju na Vrhniki in pri organi
zaciji tekme v grosuplju se zah
valjujemo samostojnemu pod
jetniku Slemcnjak - Gostinska 
oprema Perovo. 

Dne II. 10. 1996 pa smo se 
udeležili prvenstva UNZ Ljub
ljana v balinanju, katerega je v 
Sodražici organiziral PO Loga
tec in med devetimi ekipami 
osvojili tretje mesto. 

Policijska varnost v 
občini Grosuplje 
V prvih devetih mesecih tega 
leta je Policija v občini Dobre-
polje obravnavala 17 (lani 12) 
prometnih nesreč. Od tega 2 (3) 
s telesno poškodbo in 14 (S) z 
materialno škodo. Posledice v 
nesrečah so letos ugodnejše, in 
sicer so bile tri osebe hudo te
lesno poškodovane in ena lah
ko. Lani v enakem obdobju pa 
beležimo enega mrtvega, Iri hu
do in dve lahko telesno poš
kodovane osebe. 

Najpoglavitnejši vzroki za 
prometne nesreče so: 

V Z R O K I 1996 1995 

nepr i lago jena 

h i t rost A 6 
neprav i lna s t ran 
in smer vožnje 6 2 

premik i z voz i lom 3 1 

neupoštevan je pravi l 
o p rednos t i 2 1 

neus t r ezna 
va rnos tna razdalja 1 0 

neprav i l no 

prehi tevanje 1 0 

os ta l o 0 2 

Neprilagojena hitrost je bila 
lelos prisotna pri štirih nesre

čah, kjer beležimo eno hudo in 
eno lahko telesno poškodbo. 
Ena oseba je bila hudo poško
dovana zaradi vožnje preblizu 
desnemu robu vozišča in ena 
hudo zaradi neupoštevanja pra
vil o prednosti. 

Dve tretjini vseh nesreč se je 
zgodilo v naseljih, kjer pa ne 
beležimo posledic. Največ ne
sreč se je zgodilo v mesecu ju
niju, ostale pa so enakomerno 
porazdeljene po vseh mesecih. 
Alkohol je bil prisoten le pri 
eni prometni nesreči, ki se je 
zgodila zaradi vožnje z nepri
lagojeno hitrostjo. 

Prometna varnost je v občini 
Dobrcpoljc dobra in si želimo, 
da bi vsaj taka, če ne more biti 
boljša, ostala do konca leta, za
lo na tem mestu opozarjamo 
voznike, da hitrost vožnje vo
zila prilagodijo razmeram na 
cesti, da imajo tehnično brez
hibna vozila in da vsi udele
ženci .spoštujejo vsa prometna 
pravila, kajti le lako se bomo 
varno počutili v prometu. 

Policijsku postaja Grosuplje 

http://04.IO.l996


Davčna uprava Republike Slovenije 
NOVA ORGANIZIRANOST 
01.07.1996 je na podlagi Z a k o n a o 
davčni službi pričela z novo organizi
ranostjo tudi Davčna uprava Republ i 
ke Sloveni je (v nadal jn jem besed i lu 
D U R S ) , ki je za področje cele države 
organizirana v 14 Davčnih uradih, or
ganiz i ran pa je tudi Posebn i davčni 
urad, ki organizaci jsko pokriva celot
no državo Slovenijo. 

V D U R S se opravljajo naloge davč
ne službe, in sicer v Glavnem uradu, 
v Davčnih uradih, ustanovljenih z a po
samezna davčna območja in v Poseb
nem davčnem uradu. 

Notranje organizacijske enote Davč
nih uradov so tudi Izpostave davčnih 
uradov. 

V Glavnem uradu so naslednje or
ganizacijske enote: kabinet, izobraže
valni center, služba za notranji nadzor, 
sektor za davčni postopek na II. stop
nji, sektor za enotno izvajanje davč
nih predpisov ter metodologijo in davč
ne postopke, sektor z a načrtovanje, 
analiziranje in statistiko, sektor z a in
formatiko, s lužba z a organ izac i jo in 
adre ter služba za skupne naloge. 

D U R S vodi direktor, vodi tudi delo 
Glavnega urada, direktor D U R S je od
govoren za upravljanje nalog v skladu 
z zakoni in drugimi predpisi ter uskla
ditvami, z obveznimi navodili in naloga
mi ministra, pristojnega za f inance. 

Posebni davčni urad vodi direktor Po
sebnega davčnega urada. 

Davčni urad Ljubljana, ki je največji 
Davčni urad v Slovenij i , pokriva prib
ližno eno tretjino davčnih zavezancev 
Republike Slovenije in delo operativno 
izvaja na sledečih Izpostavah: Ljublja
na Center, Ljubljana Bežigrad, Ljublja

na Moste Polje, Ljubljana Šiška, Ljublja
na Vič Rudn ik , Domža le , G rosup l j e , 
Kamnik, Litija, Vrhnika in Logatec. 

Izpostave vodijo proti pravnim in fizič
nim osebam vodje Izpostav po poobla
stilu direktorja Davčnega urada, v no
tranje o rgan i zac i j s kem smis lu pa so 
vodje Izpostav tudi pomočniki direktorja 
Davčnega urada. 

Davčni urad in Posebni davčni urad 
n a s t o p a t a v v log i p r v o s t o p e n j s k e g a 
upravnega organa, Glavni urad v D U R S 
pa nastopa kot drugostopenjski organ v 
upravnem postopku, v pritožbeni pristoj
nosti. 

S 01.07.1996 se je delno reorganizi
rala tudi bivša Agenci ja za plačilni pro
met, nadziranje in informiranje, in sicer 
na način, da se delo razdeli na odmero, 
obračun, kontrolo in izterjavo davkov in 
ostal ih dajatev pravnih oseb , ki sedaj 
spadajo pod pristojnost D U R S in na pla
čilni promet davčnih zavezancev - prav
nih oseb, ki sta sedaj povsem ločeni 
delovni funkciji. 

D U R S in Agenci ja za plačilni promet 
imata z Zakonom o davčni službi pre
hodn i te rmin r e o r g a n i z a c i j e od 
01.07.1996 do 31.12.1997, ko bodo iz
polnjeni še preostali zakonski pogoji, kot 
so Zakon o plačilnem prometu v Repub
liki Slovenij i , ki bo prenesel pristojnosti 
plačevanja davčnih zavezancev na pri
stojnost poslovnih bank, za nemoteno 
opravljanje dela na D U R S pa je potreb
no sprejeti še Zakon o davčni številki, 
Zakon in registraciji pravnih in fizičnih 
oseb, Zakon o dodatni vrednosti in spre
membo Z a k o n a o prometnem davku , 
trošarinah in akcizah. 
Se nadaljuje 

Anton Žitnik 

P I S M A B R A L C E V 

Stranke 
Če pogledamo nekaj desetletij 
nazaj, se spomnimo, kako je ta
krat kapitalistični svet blatil 
vse, kar je bilo proti njemu. Go
vorili so: "Kdor je proti nam, je 
razbojnik, bogokletnik, izdaja
lec, gajžlati bi ga bilo treba." 
Krivice, ki so se godile, ni smel 
poštenjak razkrinkati. Kapitali
sti so se bali, da bo po njih. 
Ugotovili so, da bi bilo zelo 
dobro za njih, če bi ubogo 
ljudstvo sprli med seboj. To 
zločinsko nalogo pa najbolje 
opravijo stranke. Naše ljudstvo 
se je porazdelilo na klerikalce 
in liberalec. Klerikalci so pro
pagirali vero, liberalci pa so se 

borili za druge "ideale". Sicer pa 
imata oba sistema tako klerikal
ni kot liberalni isto stremljenje: 
z vero v zlato tele izkoriščati 
ljudstvo za svoj mošnjiček. 

Nahujskano ljudstvo se je za
čelo med seboj prepirati. Brat 
proti bratu. Ubogo slovensko 
ljudstvo ni vedelo, da so stran
ke vlačuga. 

Kratko rečeno: laž, ideologija 
in demagogija sta orožje strank. 
Eni kot drugi hočejo privabiti 
ljudstvo in ga potem vzgajati po 
svojem kopitu. (1925 Naprej, GV 
31/96) 

Naslov v uredništvu 

Krvodajalska 
akcija 
Spoštovani občani in občanke! 

Leto bo pravkar spet za nami, in sicer za ene 
bolj, za druge manj uspešno. Za Rdeči križ 
Slovenije, ki v tem letu slavi častitljivo 1 30-let-
nico obstoja, je to pomembno obeležje. 

Za vse krvodajalce, in tiste, ki bodo kri dali 
prvič iz občin Grosuplje, Dobrepolje in Ivanč-
na Gorica,pa je v tem letu pomemben še me
sec NOVEMBER - MESEC KRVODAJALSKIH 
AKCIJ. Tedaj bomo imeli vsi priložnost dokaza
ti svojo nesebičnost, drugim pa, koliko je v nas 
občutka razumevanja in spoštovanja sočlove
ka. 

Vsi se zavedamo in globoko spoštujemo ob
čudovanja vredne krvodajalce, zato se bomo 
ob letošnjem jubileju, v skladu z možnostmi, 
še posebej potrudili in jim izkazali vse prizna
nje za njihovo humano dejanje. 

Ob tej priložnosti bi, na osnovi zbranih po
datkov o krvodajalcih, še posebej radi povabili 
v naše vrste več mladih in visoko ter višje izo
braženih občanov, katere smo kar nekako po
grešali na dosedanjih krvodajalskih akcijah. 

Da bi zadostili vse večjim potrebam po tej 
dragoceni nenadomestljivi tekočini, ki se ji re
če KRI, vas prisrčno vabimo, da se v čim več
jem številu udeležite krvodajalskih akcij, ki bo
do potekale na območju občine Grosuplje, in 
sicer po naslednjem razporedu: 

•torek,19.11.1996 bo odvzem krvi v Kultur
nem domu v Ivančni Gorici od 7. do 13. ure, 
•sreda, 20.11. 1996 bo odvzem krvi v OŠ "Fer
do Vesel" v Šentvidu od 7. do 12. ure, 
•četrtek, 21.11.1996 bo odvzem krvi v OŠ "Lo-
uis Adamič" Grosuplje od 7. do 12. ure, 
•petek, 22. 11. 1996 bo odvzem krvi v 
OS Videm Dobrepolje od 7. do 12. ure. 

Prepričani smo, da bo vsak v svoji zavesti 
zaznal željo in potrebo po plemenitem deja
nju in se odzval našemu povabilu. 

Istočasno naprošamo tudi vodilne in vods
tvene delavce v podjetjih in ustanovah ter za
sebnike, da svojim delavcem, kljub zaostrenim 
gospodarskim razmeram, omogočijo udelež
bo na krvodajalski akciji. 

Hvala vsem, ki ste in boste darovali kri in 
s tem rešili in omogočili prenekaterim drago
ceno življenje. 

Območna organizacija RK Grosuplje 



V mesecu novembru, 
v dneh od 4.11 do 24.11.1996, vam 

^trgovina P" 

^0 • v Kompoljah 

priporoča ugoden nakup naslednjih artiklov: 

o l je C e k i n 1 / 1 s t k .. 
s l a d k o r I k g 
r i b e i z o l a b r a n d z z< 
začinka 2 5 g d r o g a 
w c p a p i r c a r l i n a 1 0 / 
d o m z a p o s o d o 1 / 1 

1 9 9 , 9 0 

ZOÔ OO 1 8 6 , 8 0 

1 3 1 , 3 0 

1 4 6 , 7 0 

- 1 9 8 , 2 0 

390^0 2 9 9 , 0 0 

- 1 9 3 , 0 0 

1 0 0 , 0 0 

Tl%O0 1 0 0 , 0 0 

I . ^ O O T O D 1 . 6 3 3 , 0 0 

TT^OO 1 5 9 , 5 0 

T3570O 1 2 0 , 0 0 

T54^0 1 0 8 , 0 0 

Vabimo vas na degustacijo Loka kave 
9. in 10. novembra 1996 

Cene veljajo do razprodaje zalog. Se priporočamo! 

Trgovina pri Špolarju, Kompolje 24a, 1312 Videm Dobrepolje 
telefon: 061 / 787 568 



Naš kraj KINO 11/1996 

KINOPROGRAM ZA MESEC NOVEMBER 96 

Č E T R T E K , 7. novemb., ob 19.30 uri 
ameriški erotični triler 
V O B J E M U S T U J C E M 
K R A T K A V S E B I N A : F i l m je tri ler z močn im 
erotičim nabojem. Prikazuje kr iminal ist ično psi
hologinjo, ki na sodišču razkr inka laži seri jske
ga mori lca M A X A , ki sc dela norega, da bi ube-
žal smrtni kazni . M A X je /. njeno pomočjo ob
sojen na smrt, ps ihologin ja pa prav v tem času 
v trgovini spozna šarmanlnega, a skrivnostnega 
T O N I J A ( A N T O N I J O B A N D E R A S ) in se vanj 
močno zaljubi in sc zaplete v strastno razmerje. 
Kmalu sc pričnejo zanjo mučna dejanja. Na pra
gu j i nekdo pusti posušene rože, na telefonski 
tajnici dobiva grozl j iva sporočila, ubijejo ji mač
ko ... 

NEDELJA, K). novem.,ob 15. uri in 19.3» uri 
ameriška komedi ja 
Z G A G A 
K R A T K A O Z N A K A : M l a d i poslovnež najame 
serviserja kabelske televizi je. 
(J IM C A R R E Y ) ki dela na črno, da mu brez
plačno vgradi f i lmske kanale. Poslovneževo živ
ljenje sc spremeni v moro. saj ga tečni serviser 
ne pusti pri min i ... 

P E T E K , 15. novem., ob 19.30 uri 
ameriška psihološka drama 
DIM ( S M O K E ) 
K R A T K A O Z N A K A : Večkrat nagrajeni in od 
kri t ikov zelo hvaljeni f i lm, ki prikazuje ž iv l jen-
ske poli treh razl ičnih l judi , ki se med sabo pre-
pletajo: Trafikant, ki že Štirinajst let vsak dan ob 
isti uri fotografira svoj loka l , pisatel j , ki mu je 

smrt noseče žene vzela vol jo do dela. temnopol
ti mladenič, k i išče izgubl jenega očeta ... 

N E D E L J A , 17.novem.,' izjemoma samo ob 
20.30 uri 
ameriška kr iminalna drama 
T R E N U T K I O D L O Č I T V E 
K R A T K A O Z N A K A : Ž iv l jen je urejene druž i 
ne sc spremeni v peklensko moro, ko nj ihov sin 
J A K O B izgine v trenutku, ko je bi lo njegovo de
kle brutalno umorjeno. Oče in mali se na vso 
moč trudita, da bi odkr i la resnico, ali je sin mo
ri lec ali pa je tudi on v živ l jenski nevarnosti. 
M e d iskanjem resnice ju je na smrt strah, saj ne 
vesla, kaj pravzaprav utegneta odkrit i ... 

P E T E K , 22. novim., obl9.30.url 
ameriški trii lor 
Z O E DO G R O B A 
K R A T K A V S E B I N A : Z c d j e ameriški bančni lo
pov, ki ga povabijo v Par iz , da bi svojemu nek
danjemu kolegu pomagal pri bančnem ropu. Pred 
ropom si malo ogleduje Pariš in pri jazni taksist 
mu predstavi prostitutko Zoe. Spopri jatel j i la se 
in noro zal jubi la, smola pa je v tem, da Zoe dela 
kot tajnica prav v banki , ki naj bi jo Zed s pri ja
teljevo tolpo oropal ... 

N E D E L J A , 24. november, ob 15. uri in ob 
19.30 uri 
ameriška uspešnica - znanstveno fantastični 
spektakel 
D A N N E O D V I S N O S T I 
K R A T K A O Z N A K A : Vrsta nerazložl j iv ih po
javov je uvod v veliko invazijo vesoljcev na Zem
l jo. N E W Y O R K , V V A S I N G H T O N , L O S 
A N G E L E S in druga ameriška mesta so zravna

na /. zemljo. Je sploh mogoče vrniti udarec moč
nim vesoljcem'.' 
F i lm je spektakel z izrednimi vizualnimi in zvoč
nimi efekti. Nekateri trdijo, da bo zasenčil f i lma 
" M I S I J A : N E M O G O Č E " in " T V V I S T E R " . 

P E T E K , 29. novem., ob 19.30.uri 
ameriška l jubezenska drama 
L J U B E Z E N V C V E T J U 
K R A T K A V S E B I N A : To je film o l jubezni, ki 
jo dož iv imo samo enkrat v ž iv l jenju. Dogajanje 
je postavljeno v N E W Y O R K in prikazuje L I S O . 
ki je uspešna bančna uslužbenka in dela od jutra 
do večera. Ne pozna prostega časa. edini ci l j j i 
je služba in uspeh v službi. Nekega dne j i nez
nan občudovalec pošlje prekrasen šopek rož. L i 
sa želi na vsak način ugotovit i , kdo je anonimni 
občudovalec in najde vel iko l jubezen, ki postavi 
njeno živ l jenje in službo na glavo... 

N E D E L J A , L decemb., ob 15. uri in ob 19.30 
uri 
ameriška akc i jska srhljivka 
O D M R A K A D O Z O R E 
K R A T K A O Z N A K A : Razvpita brala Gecko, ki 
spadata med najbolj nevarne kr iminalce, bežita 
pred teksaško pol ic i jo in FBI po seriji nagmi-
snih zločinov. M e d begom ugrabila družino Fu l -
Icr. Obl jubi jo jim, da jih bosla izpustila lakoj, ko 
pr ide jo čez mejo v M e h i k o . O h reki R I O 
G R A N D E se ustavijo v baru T I T T Y T W I S T E R , 
ki je odprl od zore do mraka, v njej pa je osebje 
krvoločno v vampirskcni smis lu. Proti tej hudi
čevi zalegi sta ludi brala Grecko prava angelčka. 
Začne se najbolj peklenska noč ... 

ADRIATIC, zavarovalna družba, d. d. 
pooblaščena agencija K0DAS 
razpisuje delovna mesta svetovalcev za osebna 
zavarovanja, za področje občin Grosuplje, Ivančna 
Gorica in Dobrepolje: 

1. vodja osebnih zavarovanj -1 delavec 
2. svetovalec za osebna zavarovanja - specialist - 3 
delavci 
3. svetovalec za premoženjska zavarovanja - 3 
delavci 

Kandidati morajo imeti ustrezno izobrazbo najmanj V. 
stopnje, željeno poznavanje zavarovalništva, zaželjen 
lastni prevoz. Kandidati bodo opravili uvodno 
izobraževanje in bodo po uspešno opravljenem 
poskusnem delu sprejeti v redno delovno razmerje. 
Posebej vabljeni že uveljavljeni delavci v 
zavarovalništvu z lastnim skadencarjem strank. 
Prijave z dokazili in kratkim življenjepisom pošljiote do 
22. novembra 1996 na naslov: ADRIATIC, agencija 
KODAS, Taborska 6, Grosuplje. 

Z A H V A L A 

V 92. letu starosti je Bog poklical k sebi našega 
dragega očela in starega očeta 

F R A N C A L E N A R Č I Č A 
i/ Ponikev 

Ob boleči izgubi našega očela se iskreno zahvaljujemo 
vsem sorodnikom, prijateljem in znancem, sodelavcem, 
vaščanom Ponikev in občanom Dobrepolja, vsem, ki ste 
nam ustno in pisno izrazili sožalje. podarili lepo cvetje 

in sveče, darovali za svete maše in druge namene. 
Najlepša hvala g. župniku za lepo opravljen pogrebni 
obred in doživet nagovor, pevcem moškega zbora za 

ganljivo petje, društvu upokojencev in g. Konradu Piku 
za poslovilne besede ob grobu. 

Se enkrat se zahvaljujemo vsem, ki ste ga še zadnjič 
obiskali na našem domu in ga v velikem številu 

pospremili k večnemu počitku na farno pokopališče. 
Vsi njegovi 

Ustanovitelj glasila je Občina Dobrepolje, ki jo zastopa izdajateljski svet. Urednica: Mihaela Steklasa. 
Uredniški odbor: Metka Žnidaršič, Slavka Mustar, Ema Sevšek, Ivan Grandovec, Tina Šuštar, Katja Gregorič. 

Tisk in oblikovanje: Auroragraf d. o. o. Za foto Naš kraj: Tone Steklasa. Glasilo izhaja enkrat mesečno v 
nakladi 1000 izvodov. Glasilo spada med proizvode, za katere se plačuje davek od prometa proizvodov po 

stopnji 5 odstotkov. 

KNJTZrV' 

http://obl9.30.url
http://19.30.uri

